
1400 انتخابات  در  اصولگرایان  تحرکات  از  اخبار  آخرین 

در  گزینه ها  کثرت 
اجماع نبود 

نظراتمتفاوتمسئولانحوزهبهداشتودرمان
دربارهورودکرونایانگلیسیبهایران؛

شرحیک
تناقض

2

3

حاشیههایخواندنییکنوستالژیکسینمایی؛

»بربادرفته« هنوز هم به یادماندنی و 
محبوب است

صبحامروزازمشکلاتنامرئیدرحوزهپوشاکمیگوید؛

چرخ معیوب تولید

مدیردفترمحلیدانشگاهتهرانبااشارهبهکلیاتطرحتفصیلیحریمرضویمطرحکرد:

نگاه همه به حرم است نه مفهوم زیارت
5

3

6

شماره 835 / 8 صفحه/ قیمت 3000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1500 تومان

به
شن

06
10
99

با سلام خد مت امام عصر)عج(

از همان دست که 



2
شنبه6دی1399/سالسوم/شماره835

Vol.3.No.835 / Desember.26.2020

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

ت
اس
سی

امکان برگزاری انتخابات ۱۴۰۰ در یک روز وجود 
دارد

رئیس کمیســیون امور داخلی و شــوراهای مجلس شورای اســامی گفت: اگر انتخابات ریاست 
جمهــوری بخواهد به صورت دو روز متوالی برگزار شــود دولت باید لایحه ای را در این خصوص 

به مجلس ارائه دهد.
محمد صالح جوکار در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه این احتمال وجود دارد که انتخابات ریاست 
جمهوری 1400 در 2 روز متوالی برگزار شــود، اظهار کرد: اگر شــرایط کرونایی تا زمان برگزاری 
انتخابات در کشــور حاکم باشد دولت می تواند لایحه ای را در این خصوص به مجلس ارائه دهد تا 

انتخابات به صورت 2 روز متوالی برگزار شود.
نماینده مردم یزد، اشــکذر،بخش ندوشن و دهستان ســورک افزود: البته اگر دولت لایحه ای را به 
مجلس شورای اسامی ارائه دهد ما نیز بررسی های لازم را در جهت تصویب آن انجام خواهد داد.

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس شورای اسامی به برگزار شدن انتخابات در 
دو روز متوالی اشــاره و اظهار کرد: باید تمام ساز و کارها برای برگزاری انتخابات در شرایط کرونا 

همچون افزایش صندوق های اخذ رای اندیشیده شود.
این نماینده مردم در مجلس شــورای اســامی تاکید کرد: اگر همه ساز و کارها را در نظر گرفتیم 
ولی به جواب قانع کننده ای در این راســتا دست نیافتیم، می شود به سراغ افزایش زمان برگزاری 
انتخابات رفت، اما با توجه به وجود امکانات و زیرســاخت های موجود می توانیم انتخابات را در یک 

روز برگزار کنیم.

قربانی: تصویب بعضی قوانین برای 
رقیب کم کنی است

معاون اســبق تنقیح قوانین مجلس می گوید: نظر شــورای نگهبان این اســت که در مورد رئیس 
جمهور نمی توان شــرایط صاحیت گذاشــت اما حالا آقایان آمدند و می خواهند بگویند که شرط 

ثبت نام چیز دیگریست!
خبرآناین نوشت: بررسی طرح اصاحیه قانون انتخابات و شرایط جدیدی که این روزها برای ثبت 

نام کاندیداهای ریاست جمهوری توسط مجلس یازدهم مطرح می شود بحث برانگیز شده است.
بعضی معتقدند برخی مواد و مصوبه های این طرح سیاسی کاری است و به دلیل عدم آگاهی کامل 

نمایندگان مجلس از قانون اساسی است.
موســی قربانی،معاون اسبق تنقیح قوانین مجلس هم تاکید می کند که شورای نگهبان محدودیت  
مجلس برای کاندیداهای ریاســت جمهوری را نمی پذیرد. او هم سیاسی کاری نمایندگان مجلس 
را محتمل می داند و می گوید: اگر شــرایطی که نمایندگان وضع می کنند برای ثبت نام بعضی از 
اشخاص محدودیت ایجاد کند، شــورای نگهبان آن را نمی پذیرد، همچنین مصداق تعیین کردن 

برای رجل سیاسی و مدیر و مدبر را هم شورای نگهبان نمی پذیرد.
شورای نگهبان تشخیص صلاحیت کاندیداهای ریاست جمهوری را وظیفه خودش می داند 

نه مجلس
موســی قربانی در این باره گفت: بار اولی نیست که از این حرفها زده می شود اما شورای نگهبان 
به جد معتقد است که تشخیص آنچه مربوط به صاحیت کاندیداهای رئیس جمهوری می شود به 
عهده اعضای شورای نگهبان است و در مجلس نمی شود راجع به این موضوع قانون گذاری کرد 

چون در گذشته هم این اتفاقات افتاده است.
وی ادامه داد: یک زمانی من بحثی فراتر از این را مطرح کردم، یعنی می خواستم یک طرحی را به 
عنوان طرح شرایط احراز تصدی ها در جمهوری اسامی تهیه کنم که این طرح از بالا تا پایین را 
یک کاسه ببیند، چون همانطور که می دانید ما بررسی های  دو گانه و چند گانه داریم. مثا برای 
آن عضو شورای اسامی روستا یکسری شرایط وضع کرده ایم اما برای انتصاب وزیر هیچ شرطی 

وضع نکرده ایم و این چیز خیلی عجیب و غریبی است.
این نماینده ادوار مجلس تصریح کرد: نظام حقوق سیاســی ما یک چیز عجیب و غریبی دارد، من 
گفتم بیاییم همه اینها را ببینیم و داشــتم طرح آن را آماده می کردم؛ ما می گفتیم یک شــرایط 
عمومی باید باشــد که این شرایط عمومی برای همه کســانی که میخواهند در جمهوری اسامی 
کاندیدا شــوند مثل هم است که شامل التزام عملی به اسام، التزام به قانون اساسی، بلوغ، روشن 
بودن تکلیف خدمت وظیفه عمومی، عدم ســابقه کیفری، نداشــت اعتیاد به مواد مخدرو نداشتن 

سوءشهرت بود.
تصویب بعضی قوانین برای رقیب کم کنی است

قربانی افزود: بعد وارد شرایط اختصاصی می شدیم که مثا رئیس جمهور این شرایط را باید داشته 
باشد و وزرا، نمایدگان مجلس و ... این شرایط؛ اما اکنون انقدر که برای نمایندگان مجلس شرایط 
وضع کردیم برای وزرا قانون نداریم که البته بعضی از این شرایط حالت رقیب کم کنی داشته یعنی 

نمایندگان مجلس آمده اند این شرایط را گذاشته اند تا از رقبای خودشان کم کنند.
معاون اســبق تنقیح قوانین مجلس تاکید کرد: زمانی که من این طرح را مطرح کردم می دانستم 
نهایتا باید به شورای نگهبان برود پس خودم از اول آن را به شورای نگهبان بردم وشورای نگهبان 
گفت که ما آن قسمت ریاست جمهوری را قبول نمی کنیم چون آنجا قانون اساسی گفته است که 
رئیس جمهور باید این شرایط را داشته باشد و تشخیص آن با شورای نگهبان است و ما می گوییم 
اگر هر شــرط دیگری که گذاشتید باعث محدودیت برای شورای نگهبان شود، شورا آن را رد می 

کند و این یک چیز کلی است.
قربانی یادآور شــد: نظر شــورای نگهبان این اســت که در مورد رئیس جمهور نمی توان شرایط 
صاحیت گذاشــت اما حالا آقایان آمدند و می خواهند بگویند که شــرط ثبت نام این است؛ یعنی 
کسی که می خواهد ثبت نام کند باید این شرایط را داشته باشد، اگر طوری باشد که بعضی کسانی 
که مدیر و مدبر و رجال سیاســی هســتند را نفی کند، اگر این شرایط بخواهد برای آن محدودیت 
ایجاد کند شورای نگهبان آن را قبول نمی کند یعنی کسی که مدیر و مدبر است و از رجال سیاسی 
محســوب شود اما مجلس شرطی گذارد که او نتواند ثبت نام کند، شورای نگهبان به این موضوع 

ایراد می گیرد.
شورای نگهبان محدودیت مجلس برای ثبت نام را نمی پذیرد

وی خاطر نشــان کرد: شورای نگهبان معتقد است که این کار اختیارات شورای نگهبان را محدود 
می کند؛ کســی که مدیر و مدبر و است و از رجال سیاسی محسوب می شود اما مجلس برای آن 
شرط بگذارد مثا بگوید باید انقدر سابقه کار داشته باشد، اگر یک آدمی پیدا شد که مثا تحصیات 
عالیه داشــت و برای خودش کار کرده بود و سابقه کار اداری نداشت اما الان مدیر و مدبر و رجل 
سیاسی اســت ممکن است شورای نگهبان به او ایراد بگیرد، فلذا من کلی عرض می کنم که اگر 
شــرایطی که نمایندگان وضع می کنند برای ثبت نام بعضی از اشــخاص محدودیت ایجاد کند، 
شورای نگهبان آن را نمی پذیرد، همچنین مصداق تعیین کردن برای رجل سایسی و مدیر و مدبر 

را هم شورای نگهبان نمی پذیرد.
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در  اصولگرایــان 
 1400 انتخابــات 
جمهــوری  ریاســت 
نشــان می دهد آرایش 
سیاسی نسبت به ماه های 
قبل مشــخص تر شــده 
اســت. اینگونه که معلوم 
است گزینه نظامی بسیار 
جدی تر از آن چیزی است 
که تصور می شد. چنانچه 
هفته گذشــته سردار اسماعیل کوثری گفت: 
»چطور نظامی ها شهید می دهند، زخمی می 
شوند، شــیمیایی می شوند اشکالی ندارد اما 
همین که می خواهند مسئولیت های سیاسی 

داشته باشند، اینجا اشکال دارد؟«
حزب موتلفه و تحول خواهان به دنبال 

بازی جدید
جریان اصولگرا در دوهفته گذشته 2 انشعاب 
ریــز را تجربه کــرد. از یک طــرف موتلفه 
اسامی اعام کرد با بدنه جمنا همراه نیست 
و جلسات شــورای وحدت را زیر نظر جامعه 
روحانیت مبارز ادامه خواهد داد. این حرکت 
خیلی غیر قابل پیــش بینی نبود. موتلفه در 
انتخابــات قبلی هم از میرســلیم به صورت 
اختصاصــی حمایت کــرده بــود. از طرف 
دیگر ســه حزب اصولگرا، یعنــی رهپویان، 
ایثارگــران و جمعیت جانبازان ائتاف نوینی 
به نام ائتاف تحول خواهان اصولگرا تاسیس 
کردند. هر چند این ائتاف پیش از این بدنه 
اصلی تشکیات جمنا را تشکیل می داد، اما 
به نظر می رسد جدا شدن آنها به عنوان یک 
طیف متحد و مســتقل با این هدف اســت 
که در اختــاف احتمالی میــان نامزدهای 
جریان اصولگرا بتوانند با ســرعت بیشــتر با 

هر جریانی که صــاح دیدند ائتاف کنند و 
به این ترتیب شــاید بتوان کار جمنا را تمام 
شده فرض کرد. جمعیت رهپویان یکی از سه 
بال جبهه تازه تاسیس »تحول خواهان« هفته 
گذشته نشســت سیاسی برگزار کرد و ظاهرا 
در آن نشست درباره شــاخص های گفتمان 
تحول خواهــی انقابی و البته موضوع اصلی 
انتخابات 1400 بحث و بررســی انجام شده 
و قرار شــده این جبهه در تمام نقاط کشــور 
فعالیت های خود را بســط دهــد. ضلع دیگر 
تحول خواهــان جریان ایثارگران اســت که 
البته فضای فعالیتشــان به گونه ای است که 
نمی توان از نامزد قطعــی آنها صحبت کرد. 
همانطور که با قالیباف جلســه می گذارند و 
وعده هایی به او می دهند و به نظر می رســد 
قالیبــاف نامزد نهایی آن جریان اســت، اما 
ارتباطاتی هم با سایر نامزدهای مطرح جریان 
اصولگــرا دارنــد. ناصر ایمانی دربــاره نبود 
شــخصیت های محوری میــان اصولگرایان 
گفتــه »در جریان اصولگــرا در حال حاضر، 
فــردی یا جمعیتــی که نقش شــیخوخیت 
را ایفــا کند وجــود ندارد. هیــچ کس حتی 
حدادعادل. این نبوده که لیست اصولگرایان 
برای مجلس را فردی خاص نهایی کنند اگر 
یادتان باشد نامه نگاری تندی بین حدادعادل 
و آقاتهرانی شــد که رسانه ای هم شد از این 
رو اختاف نظر جدی آن هم در حد سخنان 
تند بــود که بین این دو شــخص رد و بدل 
شــد. نه حدادعادل و نه هیچ کسی دیگر در 
حال حاضر شــیخ جریان اصولگرا نیست. در 
واقــع اصولگرایان دور هم نشســته اند و به 
می کنند؛  گیری  تصمیم  دموکراتیک  صورت 
به هر حال اصولگرایــان نواقصی دارند و به 
نواقصشان نمی خواهم اشاره کنم. شیخوخیت 
هم در جریان اصولگــرا وجود دارد و ممکن 

است فردی توصیه ای کند و بقیه طیف ها آن 
توصیه را بررسی و تمکین کنند. در انتخابات 
مجلس 98 حتی توصیه ای هم وجود نداشت 
چون اگر وجود داشــت اصولگرایان در دقیقه 

91 ائتاف نمی کردند!«
اختلاف در جبهه پایداری

همزمــان، جبهه پایداری هــم در یک تغییر 
سیاســی، صــادق محصولــی را جایگزین 
آقاتهرانی در پیشــانی این حزب  مرتضــی 
قــرار داد. جبهه پایداری هم هنوز به صورت 
مشخص اعام نکرده با کدام طیف و جریان 
قصد ائتاف و همراهی دارد. گرچه همانطور 
که تحول خواهان، شــیفته مدیریت قالیباف 
اســت، جبهه پایداری هم شیفته چهره هایی 

مثل ابراهیم رئیسی و سعید جلیلی است.
دیدار سعید جلیلی و سعید محمد

یکی از نزدیکان ســعید جلیلی هفته گذشته 
در جمعی از دوســتان گفتــه وی قطعا نامزد 
انتخابات ریاســت جمهوری خواهد شــد و 
برگزاری منظم هشت ســال جلسات دولت 
ســایه با این هــدف نبوده کــه یک چهره 
دســت چندم و ناتوان و فاسد به جای او در 
صندلی ریاســت جمهوری قرار بگیرد. برخی 
اصولگرایان خبر دیدار ســعید جلیلی و سعید 
محمد دو نامزد برجســته که به عنوان جوان 
انقابی معرفی می شوند را در رسانه ها منتشر 
کرده اند. سعید محمد همچنان فعالیت خود را 
در توئیتر و سایر سایت های اجتماعی افزایش 
داده و دایره نظرهای خود را گســترش داده 
اســت. او مدتی پیش لباس شخصی را از تن 

در آورد و لباس سبز سپاه پوشید. 
اصرار به حضور رئیسی علیرغم انصراف 

آخریــن خبــر از جامعه اصولگرایــان اینکه 
نامــزدی ابراهیم رئیســی همچنــان برای 
بعضــی از اصولگرایان جدی اســت و آنها 

صحبت های اخیــر او را به منزله انصراف از 
ریاست جمهوری 1400 نمی دانند.  انتخابات 
از  البته چهره هایی مثل میرســلیم صریح تر 
همیشه با نامزدی قالیباف و رئیسی مخالفت 
کرده اند. او به جــام جم گفته »جناب آقای 
رئیسی اقدامات ارزشمندی را در قوه قضائیه 
آغاز کرده و تکمیل این کار با خود او اســت 
که به اتکای تجربــه ای که در آن قوه دارد، 
اصاحات دستگاه قضا را به سرانجام مطلوب 
برساند، ضمن آن که بی اعتنایی به حکم رهبر 
معظم انقاب را در اخاق ایشان سراغ ندارم. 
احتمــال دیگر هم به نامــزدی جناب آقای 
قالیباف برمی گردد کــه اکنون در راس قوه 
مقننــه قرار گرفته و باید به کمک نمایندگان 
و در خدمت به آنها، کوشــش طاقت فرسایی 
برای بازگرداندن اثربخشی مجلس انقابی به 
در راس امور بودن از خود نشان دهد. چراکه 
اگر مجلس اصاح نشــود، امیدی به اصاح 
کشــور و بهبود شرایط در جمهوری اسامی 
به عنوان مردم ســالاری دینی نباید داشت. 
مضاف بر اینکه من در اخاق سیاسی جناب 
آقای قالیبــاف نمی بینم که با بی اعتنایی به 
مردمــی که او را انتخــاب کرده اند و توهین 
بــه مجلس، ریاســت قوه مقننــه را ابزاری 
ریاست جمهوری  به  حریصانه  دستیابی  برای 

احتمالی قرار دهد.«
این نظر میرسلیم است و دوستان دیگرش در 
مجلس چنین اعتقادی ندارند؛ چه آنکه چند 
روز پیش قاسم ســاعدی نماینده سوسنگرد 
گفت: »تصمیم فقط نظر شــخصی قالیباف 
نیســت و باید ببینیم نیرو هــای انقاب در 
جلســات خود به چه فردی می رسند و اگر به 

آقای قالیباف رسیدند، باید به صحنه بیاید.«
ساعدی گفته »گاهی افراد به لحاظ سیاسی 
احســاس تکلیــف می کننــد و وارد میدان 

می شوند. از آقای قالیباف نشنیدم که بخواهد 
وارد انتخابات شــود، اما با مدیریت خوبی که 
تاکنون بر مجلس داشــته، وی را شایســته 
برای سپردن مدیریت اجرایی کشور می دانم. 
از ایــن رو اگر نیرو هــای اصولگرا که روحیه 
انقابی دارند تصمیم بگیرند آقای قالیباف به 
صحنه بیاید، او باید این دعوت را قبول کند.«

افزایش فعالیت های رستم قاسمی
همزمان اخبار، حاکی از افزایش فعالیت های 
رستم قاسمی و قاضی زاده هاشمی در هفته 
گذشــته است. گفته می شــود رستم قاسمی 
قصد دارد بــه نفع فردی انصــراف دهد اما 
معــاون اولــی را می خواهــد و قاضی زاده 
هاشــمی هم نیم نگاهی به ریاست مجلس 
دارد. اما در جلسات هفته گذشته این دو نفر، 
هدف فقط ریاســت جمهوری عنوان شــده 
است. رستم قاســمی فرمانده پیشین قرارگاه 
خاتم و وزیر نفت دولت احمدی نژاد است که 
خود را معمار دور زدن تحریم ها می داند. او در 
مصاحبه ای که هفته گذشته داشت، شمه ای 
از همیــن دور زدن تحریم هــا را توضیح داد 
تا جایــگاه خود را بیش از پیــش به عنوان 
»استاد دور زدن تحریم ها« ثبیت کند. او در 
مصاحبه ای با برنامــه تلویزیونی جهان آرا از 
رایزنی هایش با ســلطان قابوس سخن گفت 
و از ماجرای ســفرش بــه برزیل برای تهاتر 
نفت با گوشت مرغ. او چند مثال از تجریبات 
دور زدن تحریم ها زد اما نمی دانست مشکل 
اینجاست که جو بایدن وعده داده به محض 
ورود به کاخ ســفید فرایند بازگشت به برجام 
و لغو تحریم ها را آغاز خواهد کرد؛ این یعنی 
یک ســوال مهم برای مخاطبــان او پیش 
خواهد آمد؛ اگر قرار است تحریم ها رفع شود، 
چه نیازی به حضور معمار دور زدن تحریم ها 

وجود دارد!!؟

تا انتخابات

حزب الله: احتمال جنگ با اسرائیل وجود دارد

اردوغان: ترکیه خواهان روابط بهتر با اسرائیل است

خراسان رضوی دروازه ورود به آسیای میانه است

رئیس شــورای اجرایی حزب الله لبنان وقوع جنگ با رژیم 
صهیونیســتی را بعید ندانســت و گفت: احتمــال جنگ با 
اسرائیل از روی مسئولیت پذیری و نه ایجاد رعب و وحشت 

در دل مردم است.
ایرنا نوشت: به گزارش المنار، سیدهاشم صفی الدین رئیس 
شورای اجرایی حزب الله لبنان اعام کرد که معادله موجود با 
دشمن پاسخ متقابل است و یکی از نتایج آن ایستادن دشمن 

صهیونیست روی یک پا و نیم است.
رئیس شــورای اجرایی حزب الله لبنان تاکیــد کرد که اگر 
بتوان دشمن صهیونیست را در حالتی از ترس و وحشت نگه 

داست، حداقل از شر جنایات فجیعش در امان می مانیم.
صفی الدین احتمال جنگ با اســرائیل را به خاطر مسئولیت 
پذیــری و نــه از روی ایجاد رعب و وحشــت در دل مردم 
دانســت و گفت: دشــمن امروز به دنبال گزینه های دیگری 

برای برخورد با مقاومت و راه دیگری برای مقابله با آن است 
که این نشان دهنده شکست دشمن است. اگر دشمن موفق 
شــده بود که حزب الله را از لحاظ سیاســی در داخل کشور 

محاصره کند ، آیا او به همه این تضادها نیاز داشت؟
 وی همچنیــن در پاســخ به شــایعات مطرح شــده درباره  
مذاکرات ترسیم مرزهای دریایی لبنان با رژیم صهیونیستی 
در راستای عادی سازی با رژیم صهیونیستی گفت که چنین 

ادعاهایی نادرست و بی پایه و اساس است.
صفی الدین تصریح کرد، هر آنچه درباره مذاکرات و ترسیم 
مرزهای دریایی گفته می شــود، برای هدف قرار دادن حزب 

الله است و واقعیت ندارد.
وی درباره تشــکیل دولت جدید لبنــان نیز گفت: در پرونده 
دولت، حزب الله خواهان تشــکیل هر چه زودتر آن است. ما 
تاکید کردیم که لبنان به یک دولت موثر نیاز دارد زیرا زمان 

به نفع لبنانی ها نیست.
رئیس شــورای اجرایی حزب الله ادامه داد: لبنان کودتاها و 
راه حل های تحمیلی و دیکته شــده را بــر نمی تابد. ما فقط 
زبان تفاهــم و همکاری را می فهمیــم و این یک حقیقت 
تاریخی است. جنگ اقتصادی از خارج وجود دارد اما تا زمانی 
که لبنانی ها اجازه ندهند، تاثیری روی آنها نخواهد گذاشت.
هاشــم صفی الدین افزود: ما بخشی از جامعه لبنان هستیم. 
گزینه ما مقاومت و دفاع از این کشــور است و از آن در برابر 

نفوذ اسرائیلی دفاع خواهیم کرد.
شــیح صفی الدین تاکید کرد که طرف آمریکایی ناامید شده 
است و به هدف خود نرسیده است. ما از ابتدا گفته بودیم که 
تحریم های آمریکایی باعــث تضعیف حزب الله و مقاومت 
نخواهد شــد. گزینه مقاومت برای لبنانی هــا گزینه دنیا و 
آخرت اســت و به وجود، فرهنگ و اصول و ارزش های ما 

مرتبط است.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود به شــخصیت شهید 
سپهبد قاسم ســلیمانی فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران 
انقاب اسامی پرداخت و گفت: حاج قاسم، فرمانده پیشرو، 

کارآمد و برنامه ریز در همه میادین بود.
رئیس شــورای اجرایی حزب الله لبنان در بخش دیگری از 
اظهاراتش به شــهادت سردار ســلیمانی اشاره کرد و گفت: 
فقدان شــهید سلیمانی اگرچه خســران بزرگی برای محور 

مقاومت است، اما مقاومت متوقف نخواهد شد.
وی گفت: ســردار ســلیمانی با کارهایی که از خود برجای 
گذاشته اســت و همه آنچه که ارائه کرده است، در جمع ما 
حضور دارد و اگر امروز از اقتدار و پیروزی برخوردار هســتیم 
به این دلیل اســت که وی از این نظر نسبت به کشورهای 

منطقه برتری بزرگی داشت.

رجب طیب اردوغــان گفت، ترکیه مایل به داشــتن روابط 
بهتر با رژیم صهیونیســتی اســت و مذاکــرات دو طرف در 
ســطح اطاعاتی ادامه دارد اما از سیاست این رژیم در قبال 

فلسطینی ها انتقاد کرده و آن را »غیرقابل قبول« دانست.
ایســنا نوشــت: به نقل از خبرگزاری رویتــرز، رجب طیب 

اردوغان، رئیس جمهور ترکیه در صحبت با خبرنگاران بعد از 
نماز جمعه در شــهر استانبول اظهار کرد، ترکیه مشکاتی با 
»افراد در رده های بالا« در اسرائیل دارد و اگر به خاطر این 
مشکات نبود روابط آنها می توانست »بسیار متفاوت« باشد.
اردوغان گفت: سیاست فلســطین خط قرمز ما است. برای 

ما پذیرفتن سیاستهای اسرائیل در قبال فلسطین غیرممکن 
است.اقدامات بی رحمانه آنها در آنجا غیرقابل قبول هستند.

اردوغان اضافه کرد: اگر مسائلی در سطح بالا وجود نداشت 
روابط ما می توانست بســیار متفاوت باشد. ما مایل هستیم 

روابطمان را به نقطه بهتری ببریم.

اردوغان درباره روابط ترکیه-روسیه گفت، روابط رو به رشد 
دو کشور دست در دست یکدیگر همراه با یک حجم تجارت 

سالم به جلو رفته است.
او اظهار کرد: من امیدوارم روابط ما به همان مســیری که تا 

کنون در پیش گرفته ادامه دهد.

اســتاندار خراسان رضوی بر ســاماندهی و روان سازی 
مرزهای اســتان تأکید کرد و گفت: خراســان رضوی 

دروازه ورودی به آسیای میانه است.
بــه گزارش روزنامــه »صبح امروز«، در جلســه اتاق 
گفــت و گوی دولت و بخش خصوصــی که با حضور 
استاندار خراســان رضوی، رئیس اتاق بازرگانی ایران 
و اعضای هیات رئیســه اتاق مشــهد در دفتر استاندار 
برگزار شد، محمدصادق معتمدیان بر برگزاری هدفمند 
و هوشــمندانه جلسات تأکید کرد و گفت: 10 درصد از 

اقتصاد کشور وابسته به این استان است.

استاندار خراســان رضوی ترانزیت، مرزها و بازارچه ها 
را از جملــه ظرفیت هــای اســتان برشــمرد و افزود: 
 خراســان رضــوی دروازه ورودی بــه آســیای میانه

 است.
وی زیرســاخت های استان در بحث ریلی و جاده ای را 
برای تحول اقتصادی مناسب دانست و خاطرنشان کرد: 
کشاورزی و معادن پیشــران های اصلی اقتصاد استان 

محسوب می شود.
معتمدیان بر تحــول در تجارت بین الملل اســتان با 
افغانستان نیز تأکید و بر فراهم کردن شرایط برای 24 

ســاعته کردن و روان سازی مرزها اشاره کرد و افزود: 
دولت رقیب بخش خصوصی نیســت بلکه باید بســتر 

فعالیت بخش خصوصی را فراهم کند.
استاندار خراســان رضوی به این که همه منابع استان 
نباید در خارج از استان مصرف شود، اشاره کرد و گفت: 
این موضــوع باید به اولویت و مطالبــه ملی تبدیل و 
بخش عمده ای منابعی که از شــهروندان استان جذب 

شد، باید در استان مصرف شود.
وی با بیان این که مشــکل ما ســاختار نیســت بلکه 
اراده حل مشکات است، خاطرنشان کرد: خوشبختانه 

بخش خصوصی در حوزه کنترل شــیوع ویروس کرونا 
کمک بسیاری کرده است.

معتمدیان از لزوم توسعه کشت گلخانه در استان گفت 
و افزود: تسریع سیســتم های آبیاری، احیای قنوات و 
جلوگیری از هــدر رفت آب از جمله طرح های مختلف 

برای تدبیر کم آبی استان است.
اســتاندار خراســان رضوی بر جذب منابع از ســوی 
دســتگاه های مختلف تأکید کرد و افزود: باید به دنبال 
پیدا کردن راه هایی برای برون رفت از شرایط اقتصادی 

فعلی باشیم.

مفقودی
برگ ســبز - کارت ماشــین و ســند کمپانی خودرو کامیون بنز تانکر حمل شیر مدل 1377 
به شــماره پاک 114 ع 48  ایران 42  به شــماره موتور 3359321071740 شــماره شاسی 

37433116583178 به نام هاشم خدادای مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

 بــرگ ســبز خودرو ســواری سیســتم ولیکس تیــپ C30 مــدل 1395 به شــماره پاک
شاســی  شــماره   151501077484 موتــور  شــماره  بــه    32 ایــران    96 ن   368  
NA6NF2114FC006331 مربــوط بــه لیلی حفظی دلیری مفقود گردیــده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.
مفقودی

برگ ســبز خودرو سواری پراید132 مدل 1389 به شــماره پاک 659 ص 91  ایران 32  به 
شماره موتور 357526 شــماره شاسی S1422289165201 به نام اسحاق یاری محمد آبادی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

برگ سبز خودرو سواری ریو مدل 1389 به شماره پاک 211 ه 31  ایران 32  به شماره موتور 
1072196 شماره شاســی NAS610022A1178774 به نام حمیدرضا ریاحی کردیانی مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
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توزیع 18 هزار میلیارد، بودجه  عمرانی بین استان های کشور 
نائب رئیس کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس 
شورای اسامی گفت: پیش بینی شده بودجه  عمرانی که بین 
استان های کشور توزیع می شــود به 18 هزار میلیارد تومان 

برسد.
بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا دکتر 
محمد خدابخشی پیرامون بودجه استان ها اظهار کرد: امسال 
در طرح اصاح ساختار بودجه ای حکمی آورده شده که توزیع 
بودجه اســتان ها بر اساس شاخصه های محرومیت، جمعیت، 

نرخ بیکاری و درآمد سرانه صورت گیرد.
وی با اشــاره به اینکه با لحاظ کردن این شاخص ها بودجه 
اســتان ها متفاوت تر از گذشــته خواهد بــود، تصریح کرد: 
مناطقی که کمتر توسعه یافته هستند در توزیع بودجه استانی 

موردتوجه قرار خواهند گرفت.
نائب رئیس کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس 
شورای اسامی گفت: شــاخص مهمی که قباً در استان ها 
برای توزیع بودجه به آن توجه نمی شد مساحت شهرستان ها 
بوده که این موضــوع نیز در بودجه 1400 مورد اهتمام قرار 

خواهد گرفت.
خدابخشــی بیان کرد: با توجه به اینکه مصوبه کمیســیون 
بودجــه در صحن علنی مجلس مصوب شــده و نمایندگان 

به آن رأی دادند و در شورای نگهبان در حال بررسی است، 
در آینده ای نزدیک نهایی می شــود و ما مصمم هســتیم در 
بودجه 1400 بر اساس شاخص های بیان شده توزیع بودجه 

استان ها انجام شود.
نماینده مردم الیگودرز در مجلس شورای اسامی افزود: این 
بودجه متوازن تر و منصفانه تر از گذشــته خواهد بود و در این 
راستا با ســازمان برنامه وبودجه صحبت شده و در کمیسیون 

تلفیق بودجه این مهم انجام خواهد شد.
وی افزود: کلیات بودجه باید مصوب شــود و البته با توجه به 
اجازه ای که مقام معظم رهبری در خصوص صندوق توسعه 
ملی دادند دولت با فروش نفت باید د ولت ســهم خود را به 

این صندوق پرداخت کند.
خدابخشــی گفت: قالیباف رئیس مجلس شــورای اسامی 
در نامه ای به رئیس جمهور یادآور شــده که تغییرات مدنظر 

رهبری را در بودجه اعمال کند.
نائب رئیس کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس 
شورای اسامی در خصوص تغییرات در بودجه 1400، اضافه 
کرد: بودجه  عمرانی که بین استان های کشور توزیع می شود 
از 12 هزار میلیارد تومان کم وبیش در سال 99، افزایش پیدا 
کند و بــا توجه به درآمدهای پیش بینی شــده به 18 هزار 

میلیارد تومان برسد، این بودجه باید بر اساس سهم استان ها 
توزیع شود.

وی تصریح کرد: اینکه در درون استان ها بودجه چگونه بین 
شهرســتان ها تقسیم شود موضوع دیگری است که باید این 

توزیع بر اساس آمایش سرزمین صورت گیرد.
نماینده مردم در مجلس شورای اسامی اظهار کرد: معمولًا 
ســازمان برنامه وبودجه در استان ها بخشــی از بودجه را به 
پروژه های اســتانی و بخشی دیگر را بین طرح های ملی که 

استان در آنها ذینفع هستند اختصاص می دهد.
خدابخشی گفت: وقتی ســهم استان مطابق با شاخص های 
مورد توافق تخصیص داده شــود آن را بر اساس نظر استان 
و با اولویت پروژه هایی که پیشرفت فیزیکی بالاتری دارند و 

نیمه تمام هستند توزیع خواهد شد.
نائب رئیس کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس 
شورای اســامی عنوان کرد: به عنوان مثال جاده الیگودرز- 
مسجدســلیمان که پروژه ای ملی اســت و در حال اجرا در 
لرستان است و استان ما ذینفع است پس درخواست می کنیم 
عاوه بر تخصیص ملی، توازن بودجه در این مورد نیز لحاظ 

شود.
وی با اشــاره به اینکه بخشــی از اعتبارات توازن و ملی به 

راه آهن اصفهان- داران- ازنا اختصاص داده شود تا پیمانکار 
با ســرعت بیشتری آن را به انجام برساند، اظهار کرد: بخش 
قابل توجهی از بودجه که منابع درآمدی عمومی است مربوط 
به شهرداری هاست که نظارت کافی روی آن بودجه نیست.

خدابخشی با تأکید بر اینکه نظر ما برای اصاح بودجه 1400 
همان نظر مقام معظم رهبری است، بیان کرد: با تغییر دادن 

بخشی از مفروضات، خیلی از ارقام تغییر خواهد کرد.

 واسطه گری ها، مشکل اصلی
 صنعت دام و طیور

معاون وزیر جهاد کشــاورزی گفت: حلقه های واســط میان تولیدکنندگان و سفره مردم در 
تاشند هر چقدر زورشان می رسد قیمت ها را بالا ببرند و این موضوع اصاً قابل قبول نیست 

و باید با آن برخورد شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از صدا و ســیما، مرتضی رضایی اظهار داشــت: 
حلقه های واســط میان تولیدکنندگان و ســفره مردم در تاشــند هر چقدر زورشان می رسد 

قیمت ها را بالا ببرند و این موضوع اصاً قابل قبول نیست و باید با آن برخورد شود.
وی با اشاره به اینکه برای حل این معضل و ایجاد زنجیره های تولید باید هم دولتی ها و هم 
نمایندگان اصناف و تولیدکنندگان پای کار باشــند، گفــت: چندین بار از اصناف، اتحادیه ها، 
وزارت صمت و ســتاد تنظیم بازار و همچنین صنف پخش کننده و فروشــنده خواسته شده 
است پای کار بیایند تا بتوانیم زنجیره تولید تشکیل دهیم و واسطه ها را حذف کنیم و بتوانیم 
محصولات دام و طیور را با قیمت مناسب به دست مردم برسانیم، ولی تنها جلسه ای تشکیل 

شد و فردای آن روز موضوع رها شد.
رضایی افزود: اگر هر کسی وظیفه اش را به درستی انجام دهد، واسطه ها حذف و قیمت مرغ 
و تخم مرغ و گوشت به تعادل می رسد. به عنوان مثال گران ترین دام گوساله پرواری است که 
قیمت زنده آن کیلویی 40 هزار تومان اســت اگر واقعاً بنکداران اصلی پای کار بیایند، قیمت 
آن در بازار باید 110 تا 120 هزار تومان باشــد، ولی قیمت بســیار بالاتر از این حرف هاست 

که اصاً منطقی نیست.
بازار مرغ به تعادل کامل رسیده است

رضایی با اشــاره به اینکه چندی پیش به دلیل تأمین نشــدن نهاده ها قیمت ها در بازار مرغ 
افزایش افسار گسیخته یافته بود، اظهار کرد: در حال حاضر این مشکل برطرف شده و نهاده 

مورد نیاز مرغداران به طور کامل تأمین شده و بازار مرغ به تعادل کامل رسیده است.
معاون امور دام وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد: برنامه ریزی برای ایام پایانی سال از ماه ها 
قبل انجام شده و جوجه ریزی مناسب صورت پذیرفته است و با تأمین نهاده ها بازار باثباتی را 

برای شب عید پیش بینی می کنیم.
وی تاکیــد کرد: البته قیمت نهاده ها افزایش قانونی یافته و مثاً کنجاله ســویا از 2700 به 
3,250 تومان رســیده و کرایه ها نیز افزایش یافته اســت بر همین اساس می بایست پس از 
کارشناســی های لازم تغییری جزئی در قیمت مصوب مرغ صورت پذیرد تا تولیدکنندگان نیز 

انگیزه تولید داشته باشند.
قیمت تخم مرغ در بازار قابل قبول نیست

معاون امور دام وزیر جهاد کشــاورزی گفت: قیمت هــای فعلی تخم مرغ در بازار قابل قبول 
نیست و متأسفانه حلقه های واسط زمینه گرانفروشی این محصول در بازار را فراهم آورده اند.

وی افــزود: دو عامل بــرای افزایش قیمت تخم مرغ می توان عنــوان کرد که اول افزایش 
مصرف در فصل ســرما و دوم فاصله قیمتی بســیار زیاد از درب مرغداری تا مصرف کننده 

نهایی و حاصل واسطه گری هاست.
رضایی گفت: در حال حاضر تخم مرغ گاهی شانه ای 40 هزار تومان و حتی هر عدد 1,500 
تومان به فروش می رســد کــه این قیمت ها به هیچ عنوان قابل قبول نیســت و باید با این 

گرانفروشی برخورد شود.
وی تاکید کرد: 40 روز است که 100 درصد نهاده های مرغداران تأمین شده است و مشکلی 

در این زمینه وجود ندارد و امیدواریم همین روند ادامه یابد.
معاون امور دام وزیر جهاد کشــاورزی افزود: البته مرغداران هم از قیمت مصوب فعلی راضی 
نیســتند و این قیمت باید کارشناسی شــود و در فضای تعاملی بدون اینکه به مصرف کننده 

فشار وارد بیاید، نرخ مصوب جدید تعیین شود.
رضایــی افزود: قیمت تخم مرغ باید به صورت یک بازه تعیین شــود و قیمت نقطه ای قابل 
قبول نیســت چرا که در نقاط مختلف هزینه های تولید متفاوت است و بنابراین قیمت ثابت 
نمی تــوان در نظر گرفت و باید دامنه ای تعیین شــود و با فروش تخم مرغ با قیمت خارج از 

آن دامنه برخورد جدی شود.
هزینه های تولید گوشت قرمز بالاست

معاون امور دام وزیر جهاد کشــاورزی گفت: هر چند شرایط بازار گوشت قرمز نسبتاً مناسب 
است، ولی هزینه های تولید این محصول بالاست.

رضایی افزود: درباره گوشت قرمز هم نباید اجازه دهیم که تولیدکنندگان ضرر کنند، البته باید 
شرایط مصرف کنندگان را هم در نظر بگیریم که در حال حاضر واسطه گری ها باعث شده اند 

این محصول با قیمتی بسیار بالاتر از آنچه که باید به دست مردم می رسد.

مشکل خرید واکسن کرونا حل شد

رئیس بانک مرکزی با بیان اینکه مشــکل خرید واکسن کرونا حل شد، اعام کرد که دستور 
پرداخت 200 میلیون یورو برای خرید واکسن کرونا را صادر کردم.

بــه گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از مهــر، عبدالناصر همتی رئیس بانک مرکزی 
در اینستاگرام شــخصی خود نوشت: در یکی از پست های قبلی ام تاکید کردم تحریم آمریکا 
 COVAX و نیاز به اخذ موافقت اوفک، موجب شــده مساله خرید واکسن کرونا از کوواکس
با مشــکل و تأخیر رو به رو شود. در این خصوص چند نکته را برای اطاع مردم عزیز اعام 

می کنم:
1: با موافقت اولیه برای انتقال از حساب یک بانک )غیر از منابع بانک مرکزی در کره( بامداد 
امروز دریافت شــد و دستور پرداخت وجه را صادر کردیم. پیگیری های لازم در این زمینه بی 

وقفه ادامه دارد.
2: بانک مرکزی ایران برای خرید واکســن کرونا در این مرحله 200 میلیون یورو تخصیص 

داده است. در صورت نیاز منابع بیشتری نیز تأمین خواهیم کرد.
3: هماهنگی لازم را با وزارت بهداشت در این خصوص داریم و مردم عزیز مطمئن باشند که 

خرید و انتقال واکسن کرونا در اسرع وقت انجام خواهد شد.
4: در کنار اقدام برای تخصیص ارز خرید واکسن کرونا حمایت و پشتیبانی لازم برای تأمین 
ارز تجهیزات مورد نیاز خط تولید برای تولید داخلی واکسن را با اولویت خاص پیگیر هستیم 

به همه تاشگران این عرصه خسته نباشید می گویم.

خبر

صبحامروزازمشکلاتنامرئیدرحوزهپوشاکمیگوید؛

چرخمعیوبتولید
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به  که  کنندگانی  تولید 
قیمت و سپس کیفیت 
زیــادی  اهمیــت 
می توانند  می دهنــد، 
جای پای خود را محکم 
نماینــد. طبــق آمــار و 
تجــارب، در بــازار رکود 
دوام  کســانی  معمــولا 
خود  کالای  که  می آورند 
را بــا قیمتــی پایین و با 
کیفیت متوســط رو به بالا عرضه می نمایند. 
حتی در بازار خوب و پر رونق نیز کسانی که 
برای ایــن دو مقوله اهمیــت ویژه ای قائل 

نیستند، مدت زیادی دوام نخواهند آورد.
مشکلات حوزه پوشاک چیست؟

بــه گــزارش روزنامــه »صبــح امــروز«، 
کارشناسان مشکات بسیاری از جمله عدم 
توجه به برندســازی، ناکافی بودن حمایت از 
تولیدکننــدگان، گرانی مــواد اولیه و قوانین 
دســت  و پا گیــر، قیمت تمام شــده بالای 
تولیــدات ایرانی، بالا بودن نــرخ بهره های 
بانکــی، وجود مالیات های ســنگین، قیمت 
بالای اجاره بهــا، نبود مــواد اولیه مرغوب، 
عدم اســتفاده از تکنولوژی و ماشــین آلات 
بروز و مشکات ناشی از قانون کار را عمده 

چالش های صنعت پوشاک می دانند.
یک تولیدکننده پوشاک و عضو هیئت مدیره 
اتحادیه پوشاک مشهد در رابطه با مشکات 
این حوزه می گوید: بازار تولید پوشاک در یک 
نابســامانی خاص به سر می برد، یعنی از یک 
سو به دلیل گرانی ارز های خارجی و از سوی 
دیگر به دلیل عــدم واردات کالای خارجی 
و نداشــتن توجیه اقتصــادی آن و درنهایت 
بالارفتــن فرهنگ عمومــی جامعه و تمایل 
افراد به خریــد کالای باکیفیت ایرانی، فضا 
برای تولیدکنندگان ایرانی مثبت شده است؛ 

اما بازهم از شرایط ناراضی هستند.
جواد حســین پور در گفتگو با »صبح امروز« 
تولیدکنندگان  نارضایتی  در خصوص چرایی 
باوجود خوب بودن شــرایط برای آنان بیان 
می کند: مســئولان، متولیان و کســانی که 
باید در سازمان صمت و اتحادیه های صنفی 
در حوزه پوشــاک سیاست گذاری می کردند، 
آموزش می دادند و پژوهش می کردند، اغلب 

عملکردی نداشتند.
عدم نگاه صنعتی و ساختاری به حوزه 

پوشاک
وی بــا بیان اینکــه »عدم نــگاه صنعتی، 

ســاختاری و مهندســی در حوزه پوشاک از 
جمله مشــکات این بخش است« تصریح 
می کند: 99 درصد تولید کنندگان ما سنتی اند، 
زیرا هیچ سازمان و مرکزی نیست که به آنان 
بگوید اگر قصد راه اندازی یک واحد تولیدی 
را دارید، به طور قطعی باید دفاتر حسابداری 
داشــته باشید و حسابرسی شــوید، تا سود و 
زیان شما مشخص شود، طراح داشته باشید، 
خط تولید  شما باید جدا باشد و نیروی آموزش 

دیده استخدام کنید.
این تولید کننده با ابــراز اینکه »چرخ تولید 
پوشاک معیوب است و اصا حال خوبی ندارد 
و حتی نمی توان تصوری برای خوب شــدن 
آن داشت« تشــریح می کند:  تولید پوشاک 
خود به تنهایی صنعتی است که به تجهیزات 
و نیروی انســانی نیــاز دارد و نباید آن را با 
نساجی ادغام کنیم. یا باید اجازه داده شود که 
مواداولیه با قیمت مناسب و تعرفه های دولتی 
وارد شود و یا کارخانه هایی داشته باشیم که 

بتوانند مواد اولیه را تولید نمایند.
تولید محصول ارزان، بدون تجهیزات!

وی تشــریح می کند: شاید برای تولید کردن 
کت  و شــلوار مردانــه، تنها یــک کارخانه 
در کشــور وجود داشته باشــد که نمی تواند 
جوابگــوی تمــام واحد های تولیدی باشــد. 
مرزهای کشور بدون توجه به ظرفیت تولیدی 
داخل بسته می شود و توقع دارند تولیدکننده 
محصــول ارزان قیمت تولید کند، اما با کدام 

تجهیزات، مواداولیه و نیروی کاربلد؟

عدم کارایی اتحادیه های صنفی 
حسین پور با اشــاره به اینکه »تولید پوشاک 
در کشــور ما به صورت صنفی انجام می شود 
نه صنعتی« خاطر نشان می کند: اتحادیه های 
صنفی ما افراد قوی نیســتند و در 40 ســال 
گذشــته عملکرد قابل قبولی نداشته  و مرکز 
آموزش و پژوهش آکادمیک ندارند، همچنین 
تولید پوشــاک باید صنعتی باشــد و سازمان 
صمت باید واحد پوشــاک داشــته باشد؛ تا 
زمانــی که نســاجی یعنی فــرش، موکت، 
پارچه بافی و الیاف با پوشــاک یکی باشند، و 
آمار آنها با یکدیگر ادغام شــود، نمی توان در 

این حوزه انتظار پیشرفت داشت.
برنامه تن پوش من

وی با اشاره به برنامه رادیویی تن پوش من، 
تبییــن می کند: این برنامــه مانند برنامه 90 
فوتبــال، به دنبال پیدا کــردن راهکار برای 
حل مشــکات در حوزه پوشاک است، ما به 
تولید چنین برنامه هایی نیاز داریم، زیرا ما به 
ورزش بهــای زیادی می دهیم اما حال و روز 
خوبی ندارد، حال زمانی که به پوشاک بهایی 

نمی دهیم وضعیت آن چگونه خواهد بود؟
عضو هئیت مدیره اتحادیه پوشــاک مشهد 
تاکیــد می کند: بانک اطاعاتــی اتحادیه ها 
قوی نیست، هیچ کس نمی تواند بازار پوشاک 
مشهد را تحلیل کند و تحقیق و توسعه هیچ 
جایگاهی در آن ندارد، تنها چند تولید کننده، 
فروشــنده و پیشکسوت در آن وجود دارد که 

اعتقادی به این موارد ندارند.
عدم توان اجرایی اتحادیه های صنفی

وی در پاســخ به این ســوال که »چرا به 
روســای اتحادیه هــا راه های پیشــرفت و 
توسعه را پیشنهاد نمی دهید ؟« می گوید: ما 
پیشنهادات خود را ارائه می دهیم و آنان نیز 
تایید می کنند، اما متاســفانه قدرت و توان 
اجرایی ندارند. به دلیــل اینکه مردم ایران 
از ســازمان مالیاتی و بیمه کــردن برند و 
واحد های صنفی  می ترسند،  خود  نیروهای 

روز به روز در حال کوچک شدن هستند.
سهم 5 درصدی صادرات پوشاک به 

عراق
جــواد حســین پور ادامــه می دهــد: اگر 
دنیا  پوشــاک  برند هــای  با  می خواهیــم 
بجنگیم، نیاز به یک لشــکر مهندســی و 
فرمانده داریم. ما در بین کشور های همسایه 
تنها به عراق پوشاک صادر می کنیم و کل 
واردات پوشاک عراق از سایر کشورها700 
میلیون دلار بوده که سهم ایران از این رقم 
5 درصد یعنی 35 میلیون دلار است، یعنی 

ما 95 درصد بازار پوشــاک عراق را واگذار 
کرده ایم.

سودآوری پوشاک، معادل صنعت خودرو
این تولیدکننــده پوشــاک و عضو هیئت 
مدیره اتحادیه پوشاک مشهد بیان می کند: 
در دنیــای امــروز، جنگ برســر اقتصاد 
است و هر کشــوری که بتواند سایرین را 
از نظــر اقتصادی فتح کنــد، برنده خواهد 
بود. حاشیه ســود پوشاک و اشــتغال زایی 
آن بســیار بــالا بــوده و معــادل صنعت 
خودروســازی درآمد دارد، اما یک صدم آن 
به ســرمایه گذاری اولیه نیاز دارد، به همین 
دلیل کشــورهای فقیر ماننــد بنگادش، 
بولیوی، ویتنام، پاکستان و پرتغال، به تولید 
پوشــاک روی آورده اند و با سرمایه گذاری 
اندک، با اشــتغال زایی بالا و درآمد خوبی 
روبه رو هســتند.در راستای ســخنان جواد 
حســین پور، تولیدکننده پوشــاک و عضو 
هیئت مدیره اتحادیه پوشــاک مشــهد در 
خصــوص عدم وجــود واحد پوشــاک در 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت به سراغ 
این ســازمان رفتیم. رئیس سازمان صمت 
استان خراســان رضوی می گوید: نساجی 
یک صنعت است، اما به دلیل اینکه ممکن 
است بخشــی از مواد اولیه آن در حوزه غیر 
صنعتی مانند کشــاورزی و... باشد، باید با 

یکدیگر ادغام شوند و به تکامل برسند.
محمدرضــا مس فروش در گفتگو با »صبح 
امروز« بیان می کند: خوشــبختانه اســتان 
خراســان رضوی به لحاظ تعداد واحد ها و 
اهمیت واحد های صنعتی نساجی در سطح 
کشــور وضعیت خوبی دارد، اما مشکات 

این حوزه نیز بسیار زیاد است زیرا در زمینه 
تامین قطعات ماشــین آلات، مــواد اولیه و 

تامین ارز شرایط خوبی ندارند.
شهرک پوشاک چیست؟

وی خاطرنشان کرد: نســاجی از پنبه آغاز 
می شــود و تــا پارچه، رنگرزی، نســاجی، 
بــرش و دوخت ادامه دارد و این زنجیره به 
یکدیگر وصل اســت. در تمام دنیا معمولا 
مجتمع های بزرگی وجود دارد، که ما اســم 
آنها را » شــهرک پوشــاک » می گذاریم 
که جایی اســت که درآن یــک تولیدی و 
نمایشگاه بسیار بزرگ وجود دارد که مرکز 
عرضه محصولات نساجی و پوشاک قلمداد 
می شــود و این اقدام در تهران نیز درحال 

شکل گیری است.
»صبح امروز« متولی رسیدگی به 

مشکلات حوزه پوشاک شد
مس فــروش در ادامه می گوید: در شــهر 
مشــهد از مدت ها پیــش صحبت هایی در 
خصوص ایجاد شــهرک پوشــاک صورت 
گرفته بود، اما موانعی وجود دارد که نامرئی 
است و نتوانســتیم آنها را کشف کنیم، که 
تماس شــما با بنده باعث شــد تا مجددا 
نشستی در این باره داشته باشیم و مرکزی 
را شکل دهیم که در آن تمام ماشین آلات 
گران قیمت و همه خدمات نســاجی در آن 
عرضه شود، با این اقدام واحدهای تولیدی 
کوچک کار خود را بــه واحد هایی که بنیه 
قوی تری دارند می ســپارند و هزینه آن را 
پرداخــت می کنند؛ ایــن روال معمول دنیا 

است و ما نیز باید آن را پیگیری کنیم .
بهشت تولید کنندگان صادراتی

وی بــا بیان اینکه »افزایش قیمت ارز تنها 
اســت«  صادراتی  تولید کنندگان  نفــع  به 
تصریح می کند: تامیــن ارز و فرآیند بانک 
مرکزی و گمــرکات، واردات مواد اولیه را 
کند و محدود کرده، کــه امیدواریم هرچه 
زود تر به شکل هوشمندانه و شرافت مندانه 
از تحریم ها عبور کرده و بتوانیم تجهیزات، 
مواد اولیه و مواردی که در راستای کالاهای 
واسطه ای و ســرمایه ای در کشور مورد نیاز 
است، تامین کنیم تا خود بتوانیم پوشاک را 

تولید کرده و حتی صادر کنیم.
صنعت پوشــاک در وضعیت مناسبی قرار 
ندارد و تا زمانی که اجناس چینی به صورت 
قاچاق یا قانونی وارد کشور شوند بدون این 
که از تولیدکننــده داخلی حمایتی به عمل 
آید تولیدکنندگان حتی نمی تواند روی پای 

خود بایستند. 
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یک تن شیره تریاک سوغات خراسان 
رضوی! 

فرمانده انتظامی خراســان رضوی از کشف محموله شیره تریاک از تریلر حمل سوخت خبر 
داد. 

به گزارش »صبح امــروز« محمد کاظم تقوی با بیان اینکه »نیروهای عملیات ویژه پلیس 
مبارزه با مواد مخدر خراســان رضوی در اقدامی اطاعاتی به سرنخ هایی از قاچاق محموله 
مواد مخدر به مشهد دست یافتند« اظهار کرد: ماموران انتظامی پس از ردزنی های گسترده 
و کنترل و مراقبت های پوششی خودروی تریلر حمل سوخت که حامل محموله مواد افیونی 

از استان های شرقی کشور به مشهد بود را متوقف کردند. 
به گفته وی در این عملیات یک تن شیره تریاک که در بطری های مختلف جاسازی شده 
بود کشــف و متهمان دستگیر شــدند. تحقیقات پلیس برای کشف دیگر متهمان مرتبط با 

این پرونده ادامه دارد.

فائوچی برای ایجاد ایمنی برابر کرونا اعلام 
کرد:   

واکسیناسیون یا ابتلای ۹۰ درصدی
دکتر »آنتونی فائوچی« مدیر موسســه ملی آلرژی و بیماری های عفونی آمریکا گفت: برای 
رســیدن به ایمنی جمعی در برابر ویروس کرونا، باید حــدود 90 درصد از مردم به بیماری 
کووید-19 مبتا شــده)آنتی بادی طبیعی در بدن آن ها ایجاد شود( و یا در برابر آن واکسینه 

شوند.
به گزارش »صبح امروز« به نقل از نیویورک پســت، این مقام بهداشتی آمریکا با بیان اینکه 
»واقعا نمی دانیم عدد واقعی چیســت؛ درواقع گمان می کنم که عدد واقعی چیزی بین 70 تا 
90 درصد باشــد« اظهار کرد: با تغییر شــناخت علمی از این ویروس و همچنین با افزایش 

اطمینان مردم به واکسن های ویروس کرونا، این عدد را عامدانه بالا برده ام.
فائوچی خاطرنشــان کرد: زمانی که نظرســنجی ها حاکی از آن بود که تنها حدود نیمی از 
آمریکایی ها واکسن دریافت خواهند کرد من گفتم که ایمنی جمعی مستلزم 70 تا 75 درصد 
خواهد بود، اما زمانی که نظرســنجی های جدید نشــان داد که 60 درصد یا بیشتر واکسن 

دریافت خواهند کرد فکر کردم که می توانم عدد را اندکی بالاتر ببرم.

واگذاری مهدهای کودک به آموزش و پرورش
معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش وپرورش با بیان اینکه »بر اساس مصوبه هفته گذشته 
شــورای عالی انقاب فرهنگی، کلیات واگذاری امر تربیت کودکان از صفر تا شش سال از 
مهدکودک ها تا پیش دبســتانی به صورت یکپارچه به وزارت آموزش وپرورش ســپرده شد« 
گفت: قرار شــده هرچه زودتر کار کارشناســی انجام و جزئیات اجرایی شدن مصوبه ارائه و 

سپس اعام شود.
به گزارش »صبح امروز« به نقل از ایســنا، رضوان حکیم زاده اظهار کرد: قبا تقسیم بندی 
زیر چهار سال و چهار تا شش سال را داشتیم که البته کلیه کودکانی هم که به مهدکودک 
می رفتند -طبق گزارش رئیس سازمان بهزیستی- 80 درصدشان در همین گروه سنی چهار 

تا شش سال قرار داشتند و مشمول قانون آموزش و پرورش می شدند.
به گفته وی بر این اســاس، کلیات واگذاری امر تربیت کودکان از صفر تا شــش ســال از 
مهدکودک ها تا پیش دبســتانی تصویب و به صورت یکپارچه به وزارت آموزش و پرورش 

سپرده شد. 
حکیم زاده با بیان اینکه »20 درصد کودکان در مهدهای کودک، زیر چهارســال سن دارند« 
تشریح کرد: کلیات واگذاری و یکپارچه بودن مدیریت، برنامه ریزی، سیاست گذاری و نظارت 
تربیت کودکان صفر تا شــش ســال به آموزش و پرورش واگذار شــده است و جزئیات آن 
پس از نهایی شــدن در جلسات کارشناسی اعام می شود. گفتنی است این طرح به صورت 

یکپارچه تمام کودکان زیر 6 سال را در بر می گیرد.

فاصله اجتماعی رعایت نشود استفاده از 
ماسک بی فایده است 

براســاس یک پژوهش: استفاده از ماسک به تنهایی و بدون رعایت فاصله اجتماعی موجب 
جلوگیری از شیوع بیماری کووید-19 نمی شود.

بــه گزارش »صبح امروز« به نقل از ایســنا، محققان در مطالعه ای جدید اظهار کردند: تنها 
استفاده از ماسک و عدم رعایت فاصله اجتماعی برای پیشگیری از بیماری کووید-19 کافی 
نیســت. آنان در این بررسی آزمایش کردند که چگونه پنج نوع مختلف ماسک بر گسترش 
ترشــحات تنفسی حامل کروناویروس در زمان عطسه یا ســرفه تاثیر دارد. هر یک از این 
ماســک ها مورد آزمایش قرار گرفته به طور چشــمگیری تعداد ترشحات تنفسی که پخش 
می شوند را کاهش می دهد. هرچند در فاصله فیزیکی کم ترشحات تنفسی کافی وجود دارند 

که بیماری زا باشند.
به گفته محققان آمریکایی قطعا ماســک در پیشگیری از شیوع کروناویروس کمک کننده 
اســت، اما در صورتی که افراد نزدیک به یکدیگر باشند همچنان احتمال پخش ویروس یا 
ابتا به بیماری وجود دارد. ماسک به تنهایی کمک کننده نیست و در کنار آن رعایت فاصله 

اجتماعی ضروری است.

تزریق واکسن »مدرنا« منجر به بروز تورم 
و التهاب در افرادی که تزریق های زیبایی 

داشتند، شد
چندین نفر از شرکت کنندگان آزمایش واکســن کووید-19 »مدرنا« پس از دریافت واکسن، 

تورم و التهاب را تجربه کردند.
به گزارش »صبح امروز« به نقل از ایســنا، کمیته مشــاوره »ســازمان غذا و داروی آمریکا« 
)FDA( خاطرنشــان کرد که ممکن است افرادی که تزریق های زیبایی انجام داده اند، پس از 

تزریق واکسن کروناویروس، تورم و التهاب را تجربه کنند.
گزارش این ســازمان نشان می دهد چندین نفر از شــرکت کنندگان آزمایش که پیشتر فیلر 
صورت تزریق کرده بودند، مدتی پس از دریافت واکســن »مدرنــا« )Moderna(، عوارض 
جانبی را تجربه کردند. یک متخصص پوســت در مصاحبه  جدیدی گفت که این یک واکنش 

ایمنی است.
دکتر »شــرلی چی« )Shirley Chi( باور دارد که این عوارض، واکنش طبیعی سیستم ایمنی 

هستند و اذعان داشت که همه عوارض به سادگی توسط کادر درمان برطرف شدند.
وی افزود: این موضوع عادی است که در برخی از قسمت های بدن که چنین ماده ای به صورت 

طبیعی در آنها وجود ندارد، شاهد بروز واکنش ایمنی باشیم.
دکتر چی ادامه داد: در هر حال، دیدن عوارض جانبی نباید مردم را از دریافت واکسن منصرف 
کند. در این موارد، بیماران تورم و التهاب را در قسمت هایی که تزریق زیبایی داشته اند، تجربه 

می کنند.
به گفته دکتر چی، دو نفر از بیماران، شــش ماه پیش از دریافت واکســن، فیلر گونه تزریق 
کرده بودند و یک نفر نیز دو روز پس از دریافت واکســن، فیلر لب تزریق کرده بود. بیماران با 

استروئیدها و آنتی هیستامین ها تحت درمان قرار گرفتند و همه واکنش های آنها برطرف شد.

یادداشت 

چگونه وسواس را در پاندومی کرونا مدیریت کنیم؟

پُرفشاری خون 10 درصد از جمعیت ایران 

یک روانپزشــک در مورد اقداماتی که می توان به وسیله 
آن وسواس ایجاد شده ناشــی از بیماری کرونا را کنترل 

کرد، توضیح داد. 
به گزارش »صبح امروز« به نقل از ایرنا، مسعود ضابطی 
با بیان اینکه »وجود ابهام در مورد پایان شــیوع ویروس 
کرونا و تاکیدهای مداوم بر رعایت اصول بهداشــتی، هر 
روز ما را در انجام امور و رفتارهایمان وسواسی تر می کند« 
اظهار کرد: گذراندن بحران شیوع ویروس کرونا، نیازمند 
ســامت جسمی و روانی است. بدن ســالم و ذهن آرام، 

غلبه بر این بیماری و عفونت ناشی از آن را ممکن می کند 
و در صورت ابتا به عفونت، مقاومت بدن را برای مقابله 

بیشتر می کند. 
به گفته وی وســواس شدید باعث ایجاد بی قراری، خشم 
و کاهش خواب می شــود. این عوارض زمینه ســاز ضعف 
دســتگاه ایمنی و در نتیجه آســیب پذیری بیشتر در برابر 
ابتا به کرونا اســت. وســواس دربرگیرنده فکر یا اجبار 
رفتاری آگاهانه اســت که باعث افزایش اضطراب در فرد 
می شود. بررسی ها نشان می دهد حدود 20 درصد از افراد 

به صورت جدی با شــیوع کرونا درگیر وسواس شده اند و 
افراد وسواســی عائمی از جمله تمیز کردن زیاد وسایل 

را دارند.
این روانپزشک با بیان اینکه »ترس از آلودگی شایع ترین 
وسواس در این دوران است« تصریح کرد: فشار و استرسی 
که ویروس کووید-19 ایجاد می کند، افرادی را که زمینه 
لازم برای ابتا به وسواس دارند، دچار مشکل کرده است 
تا جایی که این نظافت و تمیزی به صورت افراطی انجام 

می شود و روند زندگی عادی آنان را مختل می کند.

به اعتقاد ضابطی، افراد مبتا به وسواس سعی کنند اخبار 
را از منابــع معتبر پیگیری کرده و به افکار منفی خود پر و 
بال ندهند. آن ها باید تاش کنند کارهای روزمره خود را 
انجــام دهند و به آینده فکر نکنند و در زمان حال زندگی 
کننــد. درواقع باید افکار مزاحم و نشــخوارهای ذهنی را 
متوقف کنیم. با توجه به خطر افزایش وســواس ناشی از 
کرونا لازم اســت اقدامات و مداخات پیشــگیرانه ای در 
جهت کنترل و کاهش وســواس فکری - عملی توســط 

روان شناسان و مشاوران انجام شود.

یک متخصص تغذیه با اشــاره به عوامل مؤثر 
در بروز فشــار خون بالا، گفت: اصاح سبک 
تغذیه در کنار انجام فعالیت ورزشــی و رعایت 
رژیــم غذایی می تواند از بروز فشــار خون بالا 

جلوگیری کند.
به گزارش »صبح امروز« بــه نقل خبرگزاری 
صدا و ســیما، مجید حاجی فرجی با بیان اینکه 
»فشار خون بالا یا پرفشاری خون یکی از علل 
خطر بروز بیماری های قلبی و عروقی اســت« 
اظهار کرد: بــه بیان دیگر ایــن بیماری قاتل 
خاموش بدن اســت؛ چراکه هیچ گونه عائمی 
تا زمانی که به میزان قابل توجهی بالا می رود، 
ندارد.به گفته وی در حــال حاضر بیش از 11 
میلیــون یعنی 10 درصد از جمعیت ایران مبتا 
به این بیماری هستند. فشار خون بالا می تواند 
منجر به آســیب به مویرگ های مغزی شده و 
باعث سکته مغزی شود. در موارد دیگر می تواند 
منجر به کوری چشــم، بروز مشــکات حاد و 

مزمن کلیوی، سردرد و درد قفسه سینه شود.
این متخصص تغذیه تشــریح کرد: صرف نظر 
از علل ارثی بروز فشــار خون بالا عواملی مانند 
چاقی و اضافــه وزن نیز با بــروز این بیماری 

ارتباط دارنــد تا جایی که 50 درصــد از افراد 
مســن به این بیماری مبتا هســتند. افزایش 
وزن و عدم اصاح سبک تغذیه ای، عدم انجام 
فعالیت های ورزشــی مداوم به مدت 15 تا 30 

دقیقه در روز از جمله عوامل موثر در بروز فشار 
خون بوده؛ بنابراین کاهش وزن و انجام فعالیت 
ورزشــی در کنار اصاح تغذیه همچنین درمان 
این بیماری توســط پزشک متخصص از جمله 

راهکار هایی اســت که می توان برای جلوگیری 
از این بیماری در دستور کار قرار داد.

حاجــی فرجی با بیان اینکــه »مصرف لبنیات 
کم چرب، میوه و ســبزیجات حــاوی ویتامین 

C افزایش میزان مصرف مــواد غذایی حاوی 
پتاسیم و کلســیم از جمله موارد مناسب برای 
کاهش فشار خون هســتند« توضیح داد: برای 
مثال مصرف موادی مانند خیار، اسفناج، سویا، 
حبوباتی مانند لوبیا و همچنین مصرف ســیر به 
صورت پخته به جای بلع و مصرف آن به صورت 
ناشتا از جمله موارد کمک کننده به کاهش فشار 
خون اســت.این متخصص تغذیــه اظهار کرد: 
پرهیز از مصرف گوشت های فراوری شده مانند 
برگرها، سوســیس و کالباس که با ســدیم یا 
نمک بالایی تهیه می شوند، ترشیجات، تنقات، 
کیک ها، نان ها و یا بیسکویت هایی که در تهیه 
آن ها از بکینگ پودر استفاده می شود، سس ها، 
شــکات، کافئین و الکل از نــکات ضروری 
هستند که در بروز فشار خون بالا نقش پررنگی 
داشته و نسبت به عدم مصرف آن ها باید توجه 
ویژه ای شــود.به گفته وی در بیماران 40 تا 70 
ســال که مبتا به فشارخون بالا هستند عاوه 
بر رعایت رژیــم غذایی درمان های دارویی نیز 
برای کاهش فشار خون و بروز خطرات ناشی از 
این بیماری از جمله نکات مهمی است که باید 

به آن توجه ویژه ای داشت.

نظراتمتفاوتمسئولانحوزهبهداشتودرماندربارهورودکرونایانگلیسیبهایران؛

شرحیکتناقض
ســارا ایزدخــواه / تاکنون 54 هــزار نفر از 
هم وطنانمــان بر اثــر کرونا جــان باخته اند. 
این آمار به گفته پیام طبرســی باید دو برابر 
محاسبه شــود؛ چراکه برخی از فوت شدگان 
بدون تست بوده اند و باید گفت که یک هزارم 
جمعیت به خاطر کرونــا در این 10 ماه جان 

خود را از دست داده اند. 
به تازگی جهش جدیدی از ویروس کرونا در 
انگلستان نگرانی هایی را بابت سرعت شیوع 
آن و احتمــال کاهش اثرگذاری واکســن به 
وجود آورده اســت. هنوز چند روزی از اعام 
جهش جدید در ویروس کرونا نگذشــته که 
ســومین شــاخه جهش یافته این ویروس در 
نیجریه رصد شــد. نکته ای کــه در این بین 
حساســیت زا شــده این اســت که ویروس 
جهش یافته در انگلیس، قابلیت انتقال بســیار 

بالاتری از جهش های پیشین دارد. 
درواقع به اعتقاد ویروس شناســان این جهش 
در یکی از قسمت  های بســیار مهم ویروس 
کرونا رخ داده است که به ویروس این قابلیت 
را می  دهد که عاوه بر چســبندگی بیشــتر، 
قدرت سرایت بیشــتر و نفوذ بیشتر به درون 
سلول و بیماری  زایی بالاتری را از خود نشان 

دهد. 
به گــزارش روزنامــه »صبح امــروز« این 
وضعیت منجر شــد که ســه روز پیش مینو 
محرز، عضو کمیته علمی ســتاد ملی مقابله 
با کرونا در اظهار نظری شتاب زده اعام کند 
کــه »از آنجایی که در پیــک اخیر کرونا در 
کشورمان قدرت سرایت، بســیار بالا بوده و 
میزان مراجعه بیماران آنقدر بالا بود که گاهی 
دیگر تخت برای بســتری بیماران نداشتیم؛ 

بنابرایــن این احتمال وجــود دارد که همین 
ویروس جهش یافته از قبل وارد کشــور شده 
باشــد«. این اعام نظر منجر به ایجاد نوعی 
آرامشی موقتی را در رابطه با ثاتیر اندک این 
نــوع جهش یافته در صــورت ورود به ایران 
به همراه داشــت، اما همان روز نمکی، وزیر 
بهداشــت ادعای محرز را رد کرد و گفت: »تا 
از ویروس شناس  های ما  این لحظه هیچ یک 
این نوع جهش  یافته را گزارش نکرده  اند. البته 
66 جهــش در ویروس را پیــش از این دیده 
بودیــم که گزارش آن به بنده رســیده، ولی 
  spike هیچ  یک از ایــن جهش  ها در پروتئین

نبوده است«. 
ایرج حریرچــی نیز با بیان اینکه »هنوز علت 
شــیوع و افزایش این ویــروس در انگلیس، 
جهش اخیر اســت یا خیر، مشخص نشده« 
توضیــح داده که یک زمانــی جهش، علت 
افزایش شــیوع ویروس اســت و یک زمانی 
علت افزایش، شــیوع را همراهی می کند که 
هنوز این موضوع  از نظر علمی ثابت نشده. 

حتــی پیام طبرســی، رئیس بخــش عفونی 
بیمارستان مسیح دانشــوری نیز در ارتباط با 
این ویروس جهش یافته در انگلستان، توضیح 
داده که مجهولات این ویروس خیلی بیشتر 

از شناخته های آن است. 
 بــه گفتــه وی »هر چــه جلوتــر می رویم 
نادانســته های ما از ویروس بیشتر می شود و 
ویروس انگلیســی، زلزله ای در جهان ایجاد 
کــرده و عمــق جهش آن هنوز مشــخص 

نیست«. 
چنین اظهار نظری _مبنی بر حضور ویروس 
کرونای انگلیســی در ایران_ توســط محرز 

یکی از اعضای ارشد کمیته علمی ستاد ملی 
مقابله با کرونا مطرح شده، پرسش اینجاست 
که ایــن صحبت ها بدون بررســی هایی که 
بســیاری از متخصصان و ویروس شناسان بر 
آن تأکید دارند چطور توســط یک عضو این 

کمیته ارائه می شود؟ 
در این بین دکتر ســیدعلیرضا ناجی، اســتاد 
تمام ویروس شناســی پزشکی دانشگاه شهید 
بهشــتی توضیحاتــی را در رابطه با ویروس 
جدید انگلیســی توضیح داده و با بیان اینکه 
»طبق گفتــه برخی از محققان انگلیســی، 
ویروس راحت تر وارد بدن می شــود؛ بنابراین 
باید انتظار داشته باشیم که حتی کودکان نیز 
بیشــتر از قبل تحت تاثیــر این ویروس قرار 
قطعی  نظــری  »نمی توان  گفــت:  بگیرند« 
درباره اظهار نظرهای برخی پزشــکان داخلی 
مبنی بر اینکه واریانت انگلیس همان واریانتی 
اســت که شهریور ماه در ایران رخ داده، ارائه 
داد. درواقع تا پیش از انجام آزمایشات لازم بر 
روی تغییرات ژنتیکی ویروس کووید از سوی 
مراکز علمی داخل کشور، نمی توان به راحتی 

در این رابطه اظهارنظر کرد«. 
اظهــار نظرات گوناگون توســط مســئولان 
مختلف در حوزه بهداشت و درمان در رابطه با 
نوع جهش یافته کرونا ویروس انگلیس منجر 
شد تا محرز روز گذشته با بیان این مطلب که 
که »تاکنــون هیچ مدرک و شــواهد علمی 
و بالینــی دال بــر ورود ویــروس کووید 19 
جهش یافته انگلیسی به ایران به دست نیامده 

است« گفته های پیشین خود را رد کند. 
درواقع محرز با تاکید بر این که هر چند فعا 
در ایران امکان توالی یابی دقیق ویروس وجود 

ندارد، توضیح داده که مدرکی برای ورود این 
ویروس جهش یافته به ایران در دست نیست. 
یکی از پرتکرارترین پرسش ها در رابطه با این 
اظهار نظرها در دور روز اخیر آن هم توســط 
افراد عالی رتبه حوزه درمان این است که چرا 
بدون بررســی و پژوهش هــای دقیق چنین 
نظراتی مطرح می شود تا واکنش های مختلفی 
را به بار آورد ؟ درواقع نبود یک سیاست واحد 
و متوالی منجر می شود که دغدغه  ها و نگرانی 
مردم نســبت به واکســن کرونا و عدم خرید 
واکســن خارجی مورد تایید سازمان بهداشت 
جهانــی افزایش یابد.  تناقض در اظهارنظرها 
درباره کرونا تنها منوط به این نمی شود، بلکه 
برخی مســئولان در مورد واکســن ایرانی و 
خرید واکســن خارجی نظرات متفاوت و گاه 
متناقضــی را مطرح می کنند که نگرانی ها در 
رابطه با نبود دیدگاهــی واحد و یکپارچه در 
مــورد این بیماری و مقابلــه با آن را افزایش 
می دهــد. اگر در یک مطلــب کوتاه و موجز 
بخواهیم این دیدگاه هــای متفاوت را مطرح 
کنیم باید اشــاره ای به ســخنان محمدجواد 
لاریجانی در رابطه با خرید واکســن فایزر و 
مدرنا توسط ایران داشــته باشیم. اگرچه که 
وزیر بهداشــت بیان کرده که »از بهترین و 
مطمئن  ترین منابع تولید واکسن دنیا، واکسن 
می  خریم«، امــا لاریجانی با بیان این مطلب 
که »خرید واکسن کرونا، به ویژه واکسن های 
تولیدی آمریکا طرحــی برای زانو زدن ایران 
اســت« تحلیل کرده که این مســاله، یکی 
از برنامه هــای اتاق فرماندهــی آمریکا علیه 

جمهوری اسامی ایران است.
وی در یک برنامه تلویزیونی تشریح کرده که 

تلقین می کنند واکســن غیرآمریکایی نزنید، 
واکســن بخرید و حتماً هم واکســن فایزر یا 
مادرنا باشــد درحالی که باید بابت خرید آن 
دلار بپردازیــم و چــون آمریکایی هــا قبول 
نمی کنند پــس می گویند باید زانــو بزنیم و 
کرنش کنیم تا به ما چند تا واکســن عرضه 
کنند. درنتیجه بر اســاس تحلیل های رئیس 
پژوهشگاه دانش های بنیادین می بایست تنها 
به واکســن های تولیدی داخل تکیه کرده و 
به تبلیغات خارجی ها در مورد واکســن کرونا 

توجه نکنیم.
از  بســیاری  کــه  اســت  درحالــی  ایــن 
ویروس شناســان معتقدند بــه دلیل طولانی 
بودن فرایند تولید و تایید قطعی واکسن تولید 
داخل بایستی اقدام به خرید واکسن های مورد 

تایید جهانی نیز به صورت هم زمان کنیم. 
 وضعیت موجــود و جهش های گوناگون این 
برای  جبران ناپذیری  تبعات  می تواند  ویروس 
ســامت و جان هم وطنانمان داشــته باشد؛ 
بنابراین نیاز اســت هم زمان با پیشــرفت در 
مراحل تولید واکســن داخلــی اقدام به خرید 
واکســن های مورد تایید خارجی شود تا مبادا 
اهمال در ایــن کار منجر به بروز جهش های 
جدیــد این ویــروس در ایــران و مواجهه با 
موج هــای چهارم   و پنجــم را ایجاد کند. از 
ســویی دیگر باید در نظر داشــت که اعمال 
نظرات متناقض و شتابزده و رد این دیدگاه ها 
در مورد این ویروس ناشناخته آن هم از سوی 
افرادی که مرجع مورد اعتماد مردم در رابطه 
با این بیماری هستند، می تواند ضربه ای جدی 
به اعتماد مردم نســبت به این افراد و نظرات 

علمی آن ها در باب کرونا وارد کند.
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جزئیات برگزاری مراسم اهدای جوایز 
برگزیدگان جشنواره تئاتر

برگزیدگان جشنواره  اهدای جوایز  مراسم 
تئاتر با حضور مدیر کل فرهنگ و ارشــاد 

اسامی خراسان رضوی برگزار می شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل 
از روابط عمومی، معاون هنری و سینمایی 
اداره کل فرهنــگ و ارشــاد اســامی 
خراســان رضوی گفت: مراســم اهدای 
جوایز برگزیدگان سی امین جشنواره تئاتر 
استان با حضور مدیر کل فرهنگ و ارشاد 

اسامی خراسان رضوی برگزار می شود.
در مراســم اعــام اســامی برگزیدگان 

که به صورت مجازی از صفحه رســمی انجمن نمایش اســتان پخش می شــد، محمد رضا 
محمدی معاون هنری و ســینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسامی خراسان رضوی گفت: 
با هماهنگی و تایید جناب دکتر مروارید مدیر کل محترم به نمایش های برگزیده لوح تقدیر، 
تندیس جشــنواره و مبلغ 30 میلیون ریال هدیه نقدی پرداخت می شود، همچنین به 8 گروه 

دیگر حاضر در این جشنواره مبلغ 10 میلیون ریال هدیه نقدی پرداخت می شود.
وی افزود: ســی امین جشنواره تئاتر با توجه به وضعیت کرونایی مشهد و تعطیلی فعالیتهای 

فرهنگی هنری شرایط متفاوتی داشت و به صورت غیر حضوری برگزار شد.
محمدی گفت: از بین آثار ارسالی به دبیرخانه، 10 اثر به بخش پایانی با نظر هیات بازبینی راه 
پیدا کرد، این 10 اثر به مدت دو روز مورد داوری قرار گرفتند و در نهایت دو نمایش برگزیده 

و به دبیرخانه جشنواره تئاتر فجر معرفی شدند.
وی اعام کرد: در جلسه ای که با حضور مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسامی خراسان رضوی 

برگزار خواهد شد از برگزیدگان تقدیر و جوایز گروههای نمایشی اهدا خواهد شد.

چوب حراج 5 میلیارد دلاری بر استودیوی 
سالخورده هالیوود

اســتودیوی هالیوود MGM )مترو گلدین 
مایر( با قیمت 5 میلیــارد دلار به فروش 

می رسد.
بــه گزارش روزنامه »صبــح امروز« و به 
 MGM نقل از گاردین، استودیوی هالیوود
)مترو گلدین مایر( با قیمت 5 میلیارد دلار 

)3.75 میلیارد پوند( به فروش می رســد. به نظر می رسد اســتودیوی خالق فیلم هایی چون 
»جیمز باند«، در این روزهای رونق پخش تلویزیونهای اینترنتی،  می خواهد با قیمتی سرسام 

آور این رقابت را جبران کند.
این اســتودیو طی چند سال گذشــته چندین بار موقعیت و شرایط فروش داشته است. اخیراً 
در ماه ژانویه مذاکراتی مقدماتی با نتفلیکس و اپل انجام شــد که در نهایت بر سر قیمت به 

توافق نرسیدند.
بــه هر حال، جنگ رســانه های فضای مجازی چون نتفلیکس، اپل و آمازون بر ســر خرید 
محتواهای سینمایی باعث تداوم ایجاد تورم های نجومی و سرعت رشد قیمت ها شده است.
»MGM«)مترو گلدوین مایر( صاحب آرشــیوی با 4000 عنوان فیلم و 17000 ساعت برنامه 
تلویزیونی از »بر باد رفته« و »هابیت« گرفته تا پربازدیدترین ســریال های تلویزیونی چون 
»سرگذشــت ندیمه« است. این کمپانی در سال گذشــته 1.5 میلیارد دلار درآمد کسب کرد 
در حالــی که یک دهه پیش پــس از پرداخت 4 میلیارد دلار )2.5 میلیارد پوند( بدهی مجبور 
به اعام ورشکستگی شــد و فرنچایز جدیدی مانند »کرید« را با بازی »مایکل بی جردن« 
تولید کرد با این وجود، مجموعه فیلم های »جیمز باند« 58 ســاله، همچنان جواهر تاج  این 

استودیوی بزرگ هالیوودی محسوب می شود.
»جیمز باند« با داشــتن 24 فیلم تاکنون بیــش از 7 میلیارد دلار برای »مترو گلدوین مایر« 
درآمد کســب کرده و تنها پشت ســر فیلم های مارول، »جنگ ســتارگان«، »هری پاتر« 
و »مــرد عنکبوتی«، پنجمین تولید با ارزش این کمپانی محســوب می شــود و می توان با 
اعتماد به پایگاه جهانی هوادارانش، همچنان در حدود 1 میلیارد دلار در گیشــه جهانی درآمد 
کسب کرد. تاریخ اکران فیلم بعدی باند، »No Time To Die« )زمانی برای مردن نیست(، 
آخرین حضور »دنیل کریگ« با عنوان »007«، دو بار به تعویق افتاده اســت که اکران آن 
در ماه آوریل برنامه ریزی شــده به این امید که طرفداران فیلم بتوانند به طور دســته جمعی 

به سینماها برگردند.
کمپانی »مترو گلدوین مایر« در ســال 1924 تاسیس شــد و در طول سال ها با فیلم هایی 
مانند »جادوگر شهر آز«، »بن هور« و »آواز در باران« موفقیت بزرگی را به ثبت رسانده است 

، بارها و بارها در این سالها تغییر دست داده است.
»ادگار برافمــن« »کرک کرکوریــان« و »تد ترنر«)بنیان گذار ســی ان ان( مالکان اصلی 

کمپانی فیلمسازی »مترو گلدوین مایر« هستند.
متــرو گلدویــن مایــر )Metro-Goldwyn-Mayer( و به اختصار ام جی ام، یک شــرکت 
رســانه ای بزرگ آمریکاییست که به شکل عمده در زمینه تهیه و توزیع فیلم ها و برنامه های 

تلویزیونی فعالیت می کند.
ساختمان مرکزی این مجموعه در شهر بوِِرلی هیلز، کلیفرنیا قرار دارد.

این شــرکت بزرگ، در هشت دســامبر 2005 از سوی گروهی شــامل شرکت های سونی، 
کامکســت و تگزاس پسیفیک خریداری شد و یک ســال پس از آن قراردادی را با شرکت 
کلمبیا پیکچرز برای تولید محصولات مشــترک ســینمایی به امضا رســاند. این شرکت در 
سال های گذشــته و از زمان جنگ جهانی دوم یکی از بزرگترین استودیوها در هالیوود بوده  

است.

 بهره مندی ۱5۰ هنرمند صنایع دستی سبزوار 
از مزایای بیمه

رئیــس اداره میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی سبزوار 
هنرمند صنایع دستی   150 گفت: 
بیمه   مزایای  از  این شهرســتان 

برخوردار شدند.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« 
و به نقــل از روابط عمومی اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی خراسان رضوی 
سید رضا حســینی با اعام این 
خبر افــزود: بیش از300 هنرمند 
در  صنایع دستی  شناســه  دارای 

شهرســتان های سبزوار و ششــتمد فعالیت می کنند که تاکنون حدود 150 نفر از مجموع به 
سازمان های بیمه گر معرفی و از مزایای آن منتفع شده اند.

او با بیان این که تاکنون 50 درصد از هنرمندان شهرســتان تحت پوشش بیمه قرارگرفته اند، 
ادامه داد: عمده این صنعتگران در رشــته های تراش سنگ های قیمتی و نیمه قیمتی، فرت 
بافی، قلم زنی، گلیم بافی، ســفالگری، منبت کاری، تولیدات چرمی دســت دوز و... مشغول به 

فعالیت هستند.
سبزوار در فاصله حدود 240 کیلومتری از مشهد مرکز خراسان رضوی قرار دارد.

خبر

همکاری جدید ایران و افغانستان برای گسترش گردشگری

جایزه بزرگ فستیوال عکاسی توکیو برای عکاس ایرانی

ایران و افغانستان سازوکار اجرایی توسعه گردشگری میان دو 
کشور را در دوران کرونا و پس از آن در دستور کار قرار دادند.
به گــزارش روزنامه»صبح امروز« و به نقل از روابط عمومی 
معاونــت گردشــگری وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی، ولــی تیمــوری در وبینار مشــترک ایران 
و افغانســتان که با هدف بررسی مســائل مربوط به توسعه 
روابط گردشگری دو کشــور در دوران  کرونا و پساکرونا در 
محل معاونت گردشــگری برگزار شد، در گفت وگو با مژگان 
افغانستان، راهکارهای  مصطفوی، معاون گردشگری کشور 

توسعه گردشگری دو کشور را به بحث گذاشت.
معاون گردشگری کشورمان با اشاره به اسناد همکاری های 
گذشته، تهیه پیش نویس برنامه اجرایی جدید را الزامی خواند 
و بــر اهمیت برگزاری نشســت های B2B بخش خصوصی 

حوزه گردشگری دو کشور تاکید کرد.
او همچنین برگزاری نشست های کمیته های فنی گردشگری 
مشــترک میان ایران و افغانســتان را به صــورت ادواری و 

مستمر دارای دستاوردهای گسترده و احصاء مصوبات اجرایی 
جدید مطابق با شرایط روز کرونا و پساکرونا را دارای اهمیت 

بسیار دانست.    
تیموری نســبت به تقویــت همکاری های حــوزه آموزش 
گردشــگری دو کشــور با برگزاری کارگاه های آموزشــی، 
مشــارکت و یاری رســاندن در امر ارزیابــی و درجه بندی 

تاسیسات گردشگری کشور افغانستان، اعام آمادگی کرد.
در این وبینار به دستور معاون گردشگری کشور تبادل اسامی 
شرکت ها و دفاتر خدمات مسافرتی که از هر دو طرف مجوز 
فعالیت در حوزه گردشــگری ســامت را دارند،  به منظور 
ســاماندهی معضات گردشــگران این حوزه و کوتاه شدن 
دســت دلالان از این بازار در رأس امور اجرایی مشــترک 
پیــش  رو قرار گرفت و همچنین بر بازگشــایی مرزهای دو 
کشــور و اعزام گردشگران سامت افغان به ایران با رعایت 

پروتکل های بهداشتی تاکید شد.
تیموری با اشــاره بــه اهمیت همکاری هــای بین المللی از 

جمله مشــارکت کشــورهای عضو اکو و OIC، رخدادهای 
جهانی گردشــگری پیش  رو در ایران از جمله انتخاب استان 
مازندران و شــهر ســاری به عنوان پایتخت گردشگری اکو 
در ســال 2022 و یا برگزیدن شهر اردبیل به عنوان پایتخت 
گردشگری اکو در سال 2023 را حائز اهمیت دانست و تاکید 
کرد: با توجــه به میزبانی جمهوری اســامی ایران از چند 
نشســت بین المللی، آمادگی همکاری با حوزه گردشــگری 

کشور افغانستان در این زمینه وجود دارد.
او همچنین طرف افغان را برای مشارکت مجازی یا حضوری 
در نمایشــگاه گردشــگری و صنایع وابســته تهران که در 

اسفندماه امسال برگزار خواهد شد،  دعوت کرد.
در وبینار برگزارشــده مســائلی دیگر از جملــه چالش های 
بخش روادید دو کشور، اهمیت زیرساخت های حمل ونقل از 
جملــه افتتاح خط ریلی خاو - هرات به عنوان فرصت تبادل 
گردشگر و نیز الزام همکاری در شاخه های متنوع گردشگری 

مطرح شد.

در این نشســت مجازی عاوه بر »ولی تیمــوری« معاون 
گردشگری کشــور، »حســن نوریان« رییس اداره گذرنامه 
و روادیــد وزارت امور خارجه، »محمد قاســمی« مدیرکل 
بازاریابی و تبلیغات گردشــگری، »ســیدجواد موســوی« 
مدیرکل دفتر نظارت و ارزیابی گردشگری، رییس گروه دفتر 

بازاریابی و کارشناسان این بخش نیز حضور داشتند.

هاشم شاکری برنده یک جایزه عکاسی از ژاپن شد.
به گزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل از هنر اناین، 
 PHOTO T3 هاشم شــاکری برنده جایزه بزرگ فستیوال
FESTIVAL TOKYO شــد. این فستیوال در نمایشگاهی 
با عنــوان »تاطم« آثاری از هنرمندان جهان را نمایش داد 
که به بررســی علل و اثرات تغییــر آب و هوا و بحران آب 
پرداخته اند. هاشم شــاکری نیز با پروژه عکاسی »مرثیه ای 

برای هامون« در این رویداد شرکت داشت.

شــاکری در ســال 2019 توانســت برای عکس هایی که 
درباره هامــون و روزگار تلخ این دریاچه تولید کرده اســت 
کمک هزینه  15 هزار دلاری شرکت گتی ایمیجز را دریافت 
کند. این جایزه برای ادامه پروژه های مســتند طولانی مدت، 
به هنرمندان اعطا می شــود. شاکری در مجموعه »مرثیه ای 
برای مرگ هامون« به دلایل و تأثیرات خشک شدن دریاچه 

هامون در استان سیستان و بلوچستان پرداخته است.
هاشم شــاکری متولد 1366 در تهران است. او در سال 86 

شــروع به عکاســی کرد و فعالیت حرفه ای خود را در زمینه  
عکاسی مستند از سال 89 آغاز کرد و در ایران، ترکیه، کره و 
مالزی به عکاسی پرداخت. شاکری به عنوان فتوژورنالیست 
برای آژانس های خبری مختلــف در ایران نیز فعالیت کرده 
است. او در بیش از 50 فســتیوال ملی و بین المللی شرکت 
داشــته و بیش از 10 جایــزه را از آن خود کرده اســت. او 
همچنین در زمینه  ســاخت فیلم های داســتانی و مستند نیز 

فعالیت کرده است.

حاشیههایخواندنییکنوستالژیکسینمایی؛
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سینمای  دوســتداران 
جهان از تماشای فیلم 
»برباد رفته« ســاخته 
برانگیــز  تحســین 
فلمینــگ«،  »ویکتــور 
و  شــیرین  خاطــرات 
فراموش ناشــدنی دارند. 
فهرســت  در  که  فیلمی 
سینمایی  نظرسنجی های 
تماشاگران  و  منتقدان  از 
سینما، همواره به عنوان یکی از محبوب ترین 
فیلم های نوستالژیک و جاودانه تاریخ سینما 
ثبت شــده اســت. فیلم داســتان زندگی و 
سرنوشــت نافرجــام زنی خودخــواه  به نام 
»اسکارلت اوهارا« را در خال جنگ داخلی 
آمریکا به تصویر می  کشد. دختری جنوبی که 
نمی خواهد به احساس عمیق قلبی اش پاسخ 
دهد و در نهایت نیز عشــق واقعی اش را در 
زندگی از دســت می دهد. فیلــم نامه »برباد 
رفته « که در ژانر حماســی، عاشقانه و درام 
ســال 1939 اکران شــد، توســط »سیدنی 
هاوارد« براساس رمانی به همین نام نوشته 
»مارگارت میچل« نوشته شده است. در فیلم 
»بربــاد رفته« کارک گیبــل )رت باتلر( و 
ویوین لی )اسکارلت اوهارا( نقش های اصلی 
را ایفا می  کنند و لسلی هاوارد )اشلی ویلکز(، 
اولیویــا دی هاویلند )مانی همیلتون(، هتی 
مک  دنیل )مامــی(، آن رادرفــورد )کارین 
اوهارا، خواهر اســکارلت( باربارا اونیل )آلن 
اوهارا، مادر اسکارلت(، توماس میچل )جرالد 
اوهارا، پدر اسکارلت(  و... دیگر بازیگران آن 
هســتند. »برباد رفته«، پس از گذشــت 80 
ســال، هنــوز یکــی از پرطرفدارترین و به 
یادماندنی ترین آثار ســینمای جهان است. 
این فیلم تنها اثری است که از زمان ساخت، 
تقریبا تمام نســل های سینمارو آن را دیده و 
تحســین کرده اند. بی تردید پشــت صحنه 

»برباد رفته« و حاشیه های زمان ساخت این 
سینما  دوســتداران  برای  سینمایی،  شاهکار 

خواندنی خواهد بود.
فیلم 4 میلیون دلاری

این  فیلم ســه ســاعت و نیمه بــا بودجه 4 
میلیــون دلاری ســاخته شــد و در آن 50 
شــخصیت و بیــش از 2400 بازیگر فرعی، 
بــازی کردند. انتخاب دو نقــش اصلی فیلم 
» کارک گیبــل« و »ویویــن لــی« برای 
کارگــردان و تهیه کننده به قدری دشــوار و 

پیچیده بود که دو سال به طول انجامید.
مشهورترین دیالوگ سینمایی

جملــه پایانی فیلم که »رت باتلر« خطاب به 
»اســکارلت« می گوید: »راستش را بخواهی 
عزیــزم، اصا برام مهم نیســت!« توســط 
موسســه فیلم آمریکا، به عنوان مشهورترین 

دیالوگ سینمایی انتخاب شد.
»دیوید.او. سلزنیک« تهیه کننده فیلم، چهار 
بازیگررا بــرای نقش »رت باتلــر« در نظر 
گرفته بــود: »گری کوپــر«، »ارول فلین«، 
»رونالد کولمن« و »کارک گیبل«. »گری 
کوپر« نقش »رت« را رد کرد. زیرا معتقد بود 
»برباد رفته« بزرگ ترین فیلم شکست خورده 

تاریخ سینمای آمریکا خواهد شد!
بیش از 1400 بازیگــر زن به علت جذابیت 
نقش »اســکارلت اوهارا« حاضر به تســت 
شــدند و از 90 نفر تســت بازیگری گرفته 
شــد. »کلودیا کلبــرت«، »کارول لمبارد«، 
هیپبورن«،  »کاتریــن  کرافــورد«،  »جوان 
»مائه وست«، »سوزان هیوارد« و »مارگارت 
ســالیوان«، »بتــی دیویــس« و »باربــارا 

استانویک« از جمله این بازیگران بودند.
بسیاری معتقد بودند تصور ساخته شدن فیلم 
»بربــاد رفته« بدون حضــور »ویوین لی«، 

غیرممکن است.
انتخاب  »پولــت گادرد« به مرحله نهایــی 
بازیگر برای نقش »اســکارلت« رســید اما 
جنجال بر سر ازدواج وی با »چارلی چاپلین« 

سبب تغییر نظر »سلزنیک« شد.
یکــی از چالــش هایــی کــه در انتخاب 
بازیگران فیلم برای »ســلزنیک« پیش آمد، 
پشتکار نداشــتن مداوم بازیگران هالیوود در 

تصویرسازی دقیق لهجه های جنوبی بود.
کارگردان فیلم نخست »جرج کیوکر« بود که 
رابطه خوبی با »اولیویا دی هاویلند« داشت. 
»کارک گیبل« احساس کرد که »کیوکر« 
بیــش از اندازه به »ویوین لــی« و »اولیویا 
دی هاویلند« اهمیــت می دهد، این موضوع 
را با »ســلزیک« درمیان گذاشت و سرانجام 
توانســت با نفوذ زیادش بر»ســلزیک«، سه 
هفته پس ازآغاز فیلمبــرداری، »کیوکر« را 

اخراج کند.
»لــی« و »دی هاویلنــد« پــس از اخراج 
»کیوکر« پیوســته و پنهانی بــا او ماقات 
می کردند و دربــاره صحنه های آیِنده فیلم و 
نحوه اجرای نقش خودشــان از او مشــورت 

می گرفتند.
بزرگ ترین اشتباه »سلزنیك« در تمام 

عمرش
تنهــا یک ماه پس از انتشــار رمــان »برباد 
رفته« تهیه کننده تیزهوش هالیوود »دیوید.
او. ســلزنیک«، امتیاز کتــاب را به مبلغ 50 
هــزار دلار از »مــارگارت میچل« خریداری 
کرد. این رقــم برای نخســتین کتاب یک 
نویســنده گمنام، چنان بالا بود که بسیاری 
آن را بزرگ ترین اشتباه »سلزنیک« در تمام 

عمرش خواندند!
»ویویــن لی« کــه کتاب »بربــاد رفته« را 
خوانــده بود، وقتی شــنید که مــی  خواهند 
فیلمی بر آن اساس در هالیوود بسازند، همسر 
و دخترش را رها کــرد و به همراه »لارنس 
الیویه« که برای بازی در فیلم »بلندی  های 
بادگیــر« عازم ایالات متحده بود، از لندن به 

لس آنجلس رفت.
تفاوت دســتمزد بازیگران زن و مرد هالیوود 
در آن ســال ها بســیار فاحش بود. »ویوین 

لی« برای125 روز کار، 25هزار دلار دستمزد 
گرفت، در حالی کــه »کارک گیبل« برای 

71 روز کار، 120 هزار دلار دریافت کرد!
گریه کــردن بازیگران مرد در آن ســال ها 
جلوی دوربین کار بسیار نامعمول و نامتداولی 
بود. »کارک گیبل« چنان از گریه کردن در 
مقابل دوربین، در یکی از سکانس های فیلم 
)ســکانس اعتراف به خطــای خود در گفت 
وگو با مانی پس از ســقط جنین اسکارلت(، 
منزجر بود کــه چیزی نمانده بود کار را نیمه 

رها کند، اما »دوهاویلند« مانع این کار شد.
اکنون هیچکــدام از 4 بازیگــر اصلی فیلم 
)اشــلی(،  هاوارد«  رفته«»لســلی  »بربــاد 
»کارک گیبــل« )رت باتلر(، »ویوین لی« 
)اســکارلت( و »اولیویا دوهاویلند« )مانی(، 
در قید حیات نیســتند. تاکنون 4 دنباله برای 
این فیلم ســاخته شده اســت. اما هیچ یک 
نتوانســت حتی اندکی از موفقیت فیلم اصلی 

را تکرار کند.
در طول فیلم بــرداری، »ویوین لی« تحت 
شــدیدترین فشــارها قرار داشــت. به ویژه 
زمانی که »جورج کیوکــر« جای خود را به 
»ویکتــور فلمینگ« داد. »لی« بارها ســر 
صحنه با »فلمینگ« جر و بحث  می کرد و از 

»دوهاویلند« کمک می خواست.
با انتشــار کتاب خاطرات »لارنس اولیویه« 
آمیــز »لی«،  رفتارهــای جنــون  دربــاره 
»دوهاویلند« در ســال 2006 به شــدت از 
»لی « دفاع کرد و گفت: »ویوین لی«، یک 
بازیگر بســیار حرفه ای بود و به خاطر فشار 
کار و دور بودن از همسرش سخت در عذاب 

بود.
بازی در نقش »اســکارلت اوهارا«، یک شبه 
»ویوین لی« را به یک ستاره تبدیل کرد. اما 
او همواره می گفت: »مــن یک بازیگرم نه 

ستاره سینما.«
جریمه 5 هزار دلاری برای لعنتی

واژه »لعنتــی« که در فیلم توســط »رت 

باتلر« گفته می شــود، طبق قوانین تولید 
فیلم در ســال 1939، باید حذف می شد. 
»سلزنیک« برای ممانعت از این کار، مبلغ 
5 هزار دلار جریمــه پرداخت تا این اتفاق 

نیفتد.
صحنه مشــهور آتش ســوزی آتانتا، با 7 
دوربین فیلم برداری شد. 50 آتش نشان و 
200 نیروی کمکی در صحنه حاضر بودند 

تا آتش از کنترل خارج نشود.
»لســلی هاوارد« هیچ تمایلی به حضور در 
این فیلم نداشــت. به عقیده او، شخصیت 
»اشلی« بســیار خنثی و کسل کننده بود. 
از طرفــی گمان می کرد او برای این نقش 
کمی پیر اســت. ســرانجام »ســلزنیک« 
توانست او را متقاعد کند در این فیلم، بازی 

کند.
»کارک گیبل« بارهــا از حضور در فیلم 
طفره رفــت. زیرا تازه طعم تلخ شکســت 
درام »پارنــل« را فراموش کرده بود و نمی 

خواست یک بار دیگر شکست بخورد.
براســاس نتایج نظرســنجی ها، »کارک 
گیبل« بهترین فرد برای ایفای نقش »رت 
باتلر« گســتاخ و جذاب بــود. »مارگارت 
میچل« خالق »برباد رفته« نیز »گیبل« را 

خود »رت باتلر« می  دانست .
فشــردگی کار آنقــدر بود کــه »ویکتور 
فلمینگ« در ماه هــای پایانی فیلمبرداری 
بیمار شد و »سم وود«، طی دو هفته، چند 

صحنه پایانی را کارگردانی کرد.
ســلزنیک برای سوزاندن شهر آتانتا که از 
نماهای چوبی روی مجموعه های متروکه 
قدیمی اســتودیو سلزنیک ساخته شده بود، 
از مواد منفجره کمک گرفت و خودش آنها 
را ســوزاند .در آن زمان برآورد هزینه های 
تولید فیلم »بر بــاد رفته« را 3,85 میلیون 
دلار اعام کردند و آن را پس از فیلم »بن 
هور« دومین فیلم گران قیمت ساخته شده 

تا آن زمان می دانستند.
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تقدیر سرلشکر باقری از شهردار مشهد
با اهدا لوحی از ســوی رییس ستاد کل نیروهای 
مسلح به شهردار مشهد از تاش های شهرداری 
این شــهر در برگــزاری آیین تکریــم و تجلیل 
پیشکسوتان عرصه دفاع مقدس خراسان رضوی، 

تقدیر شد.
به گزارش صبح امروز، در همین راســتا ســردار 
سرتیپ دوم پاسدار حسینعلی یوسفعلی زاده رییس 
بنیاد حفظ آثار و ارزش های دفاع مقدس خراسان 

رضوی در دیدار با شهردار مشهد ضمن تجلیل از تاش ها و پیگیری های انجام شده در برگزاری 
هرچه باشکوه تر آیین تجلیل از پیشکسوتان دفاع مقدس استان تحت عنوان »چهل سال اقتدار 
و ســربلندی« به نمایندگی از رییس ســتاد کل نیروهای مسلح ایران لوح تقدیری را با امضای 

سرلشکر باقری به محمد رضا کائی اهدا کرد.

تشکیل کارگروه ویژه بررسی کلان پروژه ها
مدیرکل حوزه شــهردار و امور هماهنگی مناطق 
شهرداری گفت: طبق دســتور شهردار بنا بر آن 
شــد که کارگروه ویژه ای را برای بررسی پروژه 
های بزرگ و کان پروژه های شهر مشهد برگزار 

کنیم.
به گــزارش صبح امروز، امیر عزیزی در جلســه 
بررسی پروژه های منطقه چهار مشهد افزود: این 
کارگروه متشکل از حوزه حراست، معاونت برنامه 

ریزی، حوزه شهردار و مناطق و سازمان است و به طور ویژه پروژه های مهم شهری را مورد رصد 
قرار دهیم و بر اساس زمانی که تا آخر سال باقی مانده آن ها را پیگیری کنیم.

آیدا مهربان معاون برنامه ریزی و توســعه سرمایه انسانی شهرداری مشهد در بخش دیگری از 
این جلسه اظهار کرد: برگزاری چنین جلسانی ضرورت زیادی دارد و هدف از برگزاری این جلسه 
بررســی و رفع مشکات پروژه های مناطقی است که شهرداری های آن در جذب بودجه دچار 

مشکل شدند.
وی افزود: امید داریم برگزاری این جلسات ادامه پیدا کند تا میزان جذب بودجه و خدمات دهی 

منطقه به شهروندان افزایش پیدا کند.

برگزاری اولین جلسه کمیته فرهنگی و 
اجتماعی ساخت و سازهای مشهد

مدیرکل نظارت بر ساخت و سازها و کمیسیون ماده صد شهرداری مشهد از برگزاری اولین جلسه 
کمیته فرهنگی و اجتماعی ســاخت و سازهای مشــهد با حضور نمایندگان حوزه های مختلف 

شهرداری خبرداد.
به گزارش صبح امروز، مسعود ایاز در اولین جلسه کمیته فرهنگی و اجتماعی ساخت و سازهای 
مشهد، اظهار کرد: در این جلسه، اعضا ضمن بررسی ابعاد مختلف شکل گیری ساخت و سازهای 

غیرمجاز، بر لزوم بکارگیری حداکثری از ظرفیت های مردمی تاکید فراوانی شد.
وی افزود: همچنین در این جلسه تصمیم بر آن شد که در جلسات بعدی از همه دستگاه های ذی 
نفع در موضوع ساخت و سازها از آستان قدس رضوی، اداره کل اوقاف، سازمان جهاد کشاورزی 
دعوت کنیم. همچنین نمایندگان معاونت اجتماعی نیروی انتظامی و معاونت پیشگیری از جرم 

دادستانی نیز در این جلسه حضور داشته باشند.
مدیرکل نظارت بر ساخت و سازها و کمیسیون ماده صد شهرداری مشهد بیان کرد: بسترسازی 
برای اطاع رســانی موثر و فرهنگ ســازی مفید، از برنامه هایی اســت که در این کمیته باید 

پیگیری شود.
ایاز تاکید کرد: بخشی از ساخت و سازهای غیرمجاز ناشی از عدم اطاع و آگاهی مردم از ضوابط 
و قوانین اســت که امید داریم با این اقدام بتوان از ضررهای مادی و معنوی این امر جلوگیری 

به عمل آوریم.

 تسریع در تکمیل پروژه های عمرانی نباید 
موجب کاهش کیفیت کار شود

رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورای شهر مشهد با تاکید بر اینکه سرعت بالای اجرا پروژه 
نباید از کیفیت آن بکاهد، گفت: این مهم یکی از دغدغه های همیشــگی شــورای شهر است و 
حوزه عمرانی باید پیوسته به آن توجه داشته باشد تا موجب هدررفت منابع و و دوباره کاری نشود؛ 

به ویژه الان که در فصل سرما کار می کنیم باید استانداردها رعایت شود.
به گزارش صبح امروز، بتول گندمی در حاشیه بازدید از پروژه درحال ساخت مجموعه ساماندهی 
معتادان متجاهر حســن آباد با بیان اینکه عملیات اجرایی پروژه در فاز نخست، رو به اتمام است، 
اظهارکرد: سوله های نگهداری، بخش درمانگاه و پذیرش و سالن غذاخوری درحال تکمیل هستند.

وی در ادامه گفت: فاز اول پروژه شامل ساماندهی 500 معتاد متجاهر است و پیشرفت پروژه نیز 
از سرعت خوبی برخوردار است.

گندمی با تاکید بر اینکه سرعت بالای اجرا پروژه نباید از کیفیت آن بکاهد، افزود: این مهم یکی 
از دغدغه های همیشگی شورای شهر است و حوزه عمرانی باید پیوسته به آن توجه داشته باشد 
تا موجب هدررفت منابع و دوباره کاری نشــود؛ به ویژه الان که در فصل سرما کار می کنیم باید 

استانداردها رعایت شود
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورای شهر مشهد خاطرنشــان کرد: موضوع مهم دیگر در 
بحث ســاخت این مجموعه نگهداری معتادان متجاهر، نیازسنجی و تطابق ویژگی های فضا و 

مناسب سازی آن با جامعه هدف است.
گندمی با بیان اینکه در ســاخت این پروژه، بیان شــد که نظرات شــورای هماهنگی مبارزه با 
موادمخدر لحاظ شده است، گفت: شخصا بازدیدهای از اینگونه کمپ های داشته ام ولی دغدغه ها 

و نقصان های آنها متاسفانه در این مجموعه نیز دیده می شود.

وی در ادامه تاکید کرد: در کنار بحث نگهداری، باید زیرساخت ها و شرایط لازم برای گذران وقت 
و فعالیت های کارگاهی و ورزشی و توانمندسازی افراد را هم در مجموعه باید فراهم کرد؛ بخشی 

از این بسترها پیش بینی شده و در آینده ساخته خواهد شد.
گندمی در پایان با بیان اینکه شــورای پنجم شــهر مشهد براساس دغدغه مندی خود نسبت به 
حوزه های اجتماعی، فراتر از وظیفه قانونی نســبت به مشارکت در ساخت این پروژه اقدام کرده 
است، گفت: بخاطر همین دغدغه مندی برای اجرای فاز نخست 7 میلیارد تومان بودجه تصویب 

کردیم تا بخشی از مسئله شهر در باب معتادان متجاهر را برطرف کنیم. 
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مدیردفترمحلیدانشگاهتهرانبااشارهبهکلیاتطرحتفصیلیحریمرضویمطرحکرد:

نگاههمهبهحرماستنهمفهومزیارت
مدیر دفتر محلی طرح حریم رضوی دانشگاه 
تهران با بیان اینکه »برخی مشــهد را شــهر 
زیارتی نام گذاری می کنند اما مشهد به واسطه 
حضور بــارگاه امام رضا)ع( در اینجا، مشــهد 
نمی شود، به عبارتی یک مقبره، شهر را تولید 
نمی کنــد«، گفت: رفتار امر زیارت و مشــرف 
شدن است که شهر مشــهد را تولید می کند. 
تمام اتفاقات به سرمایه اجتماعی  که پشت امر 

زیارت وجود دارد، برمی گردد.
به گزارش صبح امروز، جواد خدایی در نشستی 
بــا عنوان» جلســات گفت وگو دربــاره طرح 
حریم رضوی« که در ســالن جلسات سازمان 
جهاددانشگاهی خراسان رضوی، برگزار شد، با 
اشاره به سابقه طرح های تفصیلی بافت اطراف 
حرم مطهر رضــوی اظهار کرد:  در 19 بهمن 
سال گذشته طبق توافق سازمان های ذی نفوذ 
مقرر می شــود که دانشــگاه تهران این طرح 
تفصیلی را تهیه کند. مبلغ یک میلیارد و 170 
میلیون تومان برای این کار در نظر گرفته شد. 
شــروع کار ما در دفتر حریم رضوی در مشهد 
یک هفته قبل از شیوع کرونا آغاز شد. اعضای 
دفتر طرح شامل دانشگاهیان، حرفه مندان ملی، 
کشــوری و محلی هستند که سابقه ای در این 
زمینه دارند که ترکیب منحصر به فردی است. 
به لحاظ تعداد و گستره، دوستان مختلفی به ما 
کمک کردند. کار به صورت دانشــگاهی است 
اما از ظرفیت مجموعه های پژوهشکده ثامن در 
موضوعات مختلف، دانشگاه فردوسی در زمینه 
مطالعات زیســت محیطی و جهاددانشگاهی 
درخصوص مطالعات اقتصادی اســتفاده شده 
اســت. در مجموع بیش از 37000 نفر ساعت 
کار کارشناسی انجام شده است. همچنین 223 
جلســه گفت وگو برگزار شــده است. به دلیل 
حساســیت هایی که تاکنون ایجاد شــده بود، 
ضرورت داشت که با مبتکران و مجموعه های 
دیگــر درخصوص ایــن طرح بــه گفت وگو 
بنشــینیم. در کمیســیون عمران مجلس نیز 
حضور داشــتیم اما اجازه صحبت به ما ندادند. 
در تمام رده های کارشناسی با شهرداری ثامن 

جلسه داشتیم.
هر هفته و هربــار که به بافت می رفتیم، یک 

چیزی تخریب یا جایگزین می شد
خدایــی خاطرنشــان کــرد: 650 مکاتبه با 
ســازمان های مختلف و ذی نفوذ انجام شــد. 
از ســه فروردین ماه سال جاری برداشت های 

میدانی از فضای بافت پیرامونی حرم شروع شد. 
گروه ما در روزهای قرنطینه در بافت حاضر و 
تا غروب به کار برداشــت های میدانی مشغول 
بود. حضور در آن شــرایط کار ســختی بود. 
برداشت های چهره به چهره با ساکنین پاک 
این بافت انجام شد.هیچ کوچه یا پس کوچه ای 
نبود که اعضا به آن جا نرفته باشــند. بیشتر از 
اینکه در دفاتر باشــیم، در جایی بودیم که به 
آن فکــر می کردیم. هر هفتــه و هربار که به 
بافت می رفتیم، یک چیزی تخریب یا جایگزین 

می شد.
در دوران پهلوی دوم مشهد به لحاظ 

کالبدی از یك شهر زیارتی به شهری  
دور یك مکان زیارتی تبدیل شد

وی با اشاره به اینکه »در پهلوی دوم طرح 
دیگری در دستور کار قرار می گیرد که به نام 
ولیان یا بوربور معروف است«، گفت: در این 
طرح، 30 هکتار از دور حرم خالی می شود و 
به حرم می پیوندد. در این طرح حرم با چند 
لایه از شهر تفکیک می شود. حرم به صورت 
گودالــی در آمده که دور تا دور آن با فضای 
سبز، ســاختمان ها و دیوار کشیده می شود. 
تلقی طراح این طرح، از حرم این اســت که 
حرم نگینی اســت که باید از دور آن را نگاه 
کرد. باید اضافات دور این نگین را پاک کرد 
تا نگین بدرخشد. زیارت امر معنوی است و 
آدم ها باید از زندگی خود جدا شــده و برای 
زیارت به حرم بروند که مکان معنوی است. 
با این تخریب گسترده در بافت پیرامونی حرم 
به دورانی وارد می شویم که مشهد به لحاظ 
کالبدی از یک شهر زیارتی به شهری  دور 
یک مکان زیارتی تبدیل می شود. به نوعی 
جدایی قطعی حرم از شــهر همراه با دیواره 
در پیرامــون حرم همراه می شــود که تمام 
رگ های حیاتی شــهر به پشت دیواره آمده 
و مسدود می شــوند. طبیعتا از هم گسستن 
شــهر و پایین آوردن شــبکه های ارتباطی 
شهر، مهم ترین عامل در آسیب پذیر کردن 
بافت در تمام شــئون فرهنگی، اجتماعی و 

اقتصادی است.
خدایی بــا بیان اینکه »بعد از انقاب، شــهر 
مشــهد نقش معنوی تری می گیــرد که نگاه 
مدیران وقت این اســت که حرم پایگاه اصلی 
این نقش اســت«، عنوان کرد: بعد از انقاب، 
مرزی بین حرم و بافت تعیین می شود که شما 

بعد از گذشت این مرز دیگر نمی توانید سیگار 
بکشید. طرح جامع دوم مشهد یا مهرازان، بافت 
پیرامونی حرم را جدا می کند. یک نوع تفکیک و 
گسستگی ایجاد می شود که به صورت جدی تر 

شهر را از محدوده مرکزی جدا می کنند.  
 مدیر دفتر محلی طرح حریم رضوی دانشگاه 
تهــران درخصوص طرح های اولیه به ســازی 
بافت اطراف حرم، تشریح کرد: شروع طرح های 
به ســازی بافت اطراف حرم در سال 71 با نامه 
وزیر وقت مسکن و شهرسازی آقای کازرونی 
به رهبر انقاب شروع می شــود. در این نامه 
تاکید می شود که چنین مداخله ای با شروطی 
همراه اســت. اولین نکته این است که هدف 
از این اقدام تناســب بین بافت اطراف حرم و 
خود حرم اســت. او به آسیب هایی که در بافت 
حرم وجود داشــته، تاکید و عنوان می کند که 
این بافت در شــان حرم و زیارت نیست. آقای 
کازرونی تاکید می کند کــه کلیه حقوق افراد 
محترم شمرده می شود و این امر باید با ترازی 
صاحبان حق انجام شــود. رهبری در پاسخ به 
ایــن نامه بیان می کنند که هــر اقدامی برای 
آســایش زوار و زائران امام رضا دارای ثواب و 
اجرالهی است و آســتان قدس محوریت این 

اقدامات باید باشد.
در فضای رسانه ای آن زمان به طرز 

ناعادلانه همه واقعیت به درستی بیان نشد 
و مورد توجه قرار نگرفت

خدایی خاطرنشــان کرد: بعد از حدود دو سال 
مطالعات در خصوص این طرح انجام می شود. 
طرح راهبردی تهیه و تقریبا مشخص است که 
حجم مداخات و  نوع رویکرد چیست اما مردم 
از این موضوع مطلع نیستند. آسیب هایی که در 
بافت اطراف حرم اتفاق افتاد، ســبب مهاجرت 
ســاکنین این منطقه به نقاط دیگر شهر شد. 
مثا این مداخله می خواست کیفیتی ایجاد کند  
که ساکنین باقی بمانند. در فضای رسانه ای آن 
زمان روزنامه خراســان و قدس  بود که تنها 
دو ، گزارش و خبرهایی کار می شــود. در این 
گزارش ها از نامناسب بودن شرایط و آسیب های 
بافــت دور حرم مانند حضور رمال و فال گیرها 
گفته می شــود. این درصورتی اســت که یک 
مجموعه گسترده فرهنگی در آن بافت ساکن 
بــود. ایثارگرترین افراد جامعه در همین بخش 
شهر بزرگ شده بودند. در فضای رسانه ای آن 
زمان به طرز ناعادلانه همه واقعیت به درستی 

بیان نشد و مورد توجه قرار نگرفت.
 در طرح های قبلی با یك نوع حرم انکاری 

مواجه بودیم
خدایی با بیان اینکه »اساسا در طرح های قبلی 
بافت با یک نــوع حرم انکاری مواجه بودیم«، 
عنوان کرد: حرم انکاری مســئله است که در 
این طرح ها پهنه های عرفی و قدسی را با این 
کنتراســت جدا می کند. همه این ها حول یک 
امر غیرمادی یعنی زیارت است. ما در گونه های 
شهری تفاوت ها می توانیم پیدا کنیم. هرشهری 
براساس مزیت پدیده آورنده اش ژنوم پایه آن 
شهر است که شکل می گیرد. داستان آن شهر 
از جایی آغاز می شود که بدون در نظر گرفتن 
آغاز، فهم آن ممکن نیســت. مشــهد را شهر 
زیارتی نام گذاری می کنند اما مشهد به واسطه 
وجود بارگاه امام رضا)ع(، مشهد نمی شود. یک 
مقبره، شــهر تولید نمی کند. رفتار امر زیارت و 
مشرف شدن است که شهر را تولید می کند. ما 
براســاس این مفهوم در طرح اخیرا کار را جلو 
می بریم. در تاریخ هر حاکمیتی که به مشــهد 
می آمد، سعی در توسعه دادن بافت حرم داشته 
است اما او سوار بر جریان می شد. تمام اتفاقات 
به سرمایه اجتماعی  که پشت امر زیارت وجود 
دارد، برمی گــردد. ما به اصیل ترین وجه بافت 

اطراف نگاه می کنیم.
مدیر دفتر محلی طرح حریم رضوی دانشگاه 
تهران با اشاره به اینکه »مجاور یک زائر دائمی 
و زائر یک مجاور موقت اســت«، تاکید کرد: 
آنانی که اینجا ساکن شدند بر این مبنا ساکن 
شدند که به امر زیارت خدمت برسانند و زائری 
که به اینجا می آید با این تفکر وارد می شــوند 
کــه در این جا به او خدمت می دهند. این دایره 
پشتیبان مقوم امر زیارت می شود. این ها لازم 
و ملزوم یک دیگر هســتند و نمی توان زائر و 

مجاور را از هم جدا کرد.
4۲ درصد بازارهای تجاری اطراف حرم 

خالی است
خدایی با بیان اینکه »نگاه همه به حرم است 
نه مفهوم زیــارت«، گفت: آن ها نمی دانند که 
دیوار برای زیارت امر بدی است. تقاضایی برای 
بازارهای امروز وجود ندارد. 42 درصد بازارهای 

تجاری در اطراف حرم خالی است.
 حقوق مکتسبه باید رعایت شود

خدایــی در خصوص حقوق مکتســبه بافت 
پیرامونی، تاکید کرد: در این 10 ماه ما کمتر به 

فضای رسانه ورود پیدا کردیم که کار به جریان 
برسد. در آینده به صورت تفصیلی در خصوص 
پروژه هــای دارای حــق صحبــت می کنیم. 
درخصوص حقوق مکتســبه بایــد با دقت و 
احتیاط صحبت کرد. قطعا قائل به این هستیم 
که حقوق مکتسبه باید رعایت شود. طرح بافت 
پیرامونی حرم بعد از گذشت 25 سال تنها 50 
درصد پیشرفت داشته اســت. به عبارتی این 
طرح  ســالی 2 درصد پیشــرفت داشته است. 
در این طرح مردم، کلید واژه محترمی اســت 
که باید مد نظر قرار بدهیم. به دلیل مســائل 
خاص پروژه، ادبیات پردازی درســت و روشنی 
از موضع خود کردیم تا مسئله مشخص شود؛ 
چراکه زیــارت یک رابطه دیالکتیک بین حرم 
و شــهر است و ما زیارت را یک وضعیت حرم 

شهری می دانیم.
 مدیر دفتر محلی طرح حریم رضوی دانشگاه 
تهران با بیان اینکه »افق این طرح 10 ســاله 
است«، خاطرنشان کرد: اساس ما این است که 
طرحی تحقق پذیرتر را پیشــنهاد و ارائه کنیم. 
طرح بازنگری به جای 350 تملک 250 تلمک 

را پیش پای می گذارد. 
۶۷ درصد زائران ما با درآمدهای کم و در 

دهك های پایین هستند
خدایی افزود: ما درخصوص پساتاش صحبت 
می کنیم. آن چه تاش صحبت می کند نگاهی 
به عناصر شعاعی اقتصادی است. نظام فعالیتی 
را نمی بیند و به صاحب هندسی نگاه می کند. 
زائر در هنگام تشرف نیاز به خرید ندارد و بعد از 
زیارت به سراغ خرید می رود. طرح تاش بافت 
را کم  زائر می کند. سازوکار نظام اقتصادی را از 
بین می برد. ما با مازاد عرضه پاساژهای تجاری 
و رویای مجتمع هــای اقتصادی بزرگ مواجه 
هســتیم. 67 درصد زائران ما با درآمدهای کم 
و در دهک های پایین هستند. عما 96 درصد 
ظرفیت اقتصادی و اطراف حرم به دهک های 
خوب اختصاص داده شــده است. غیر واقعی 
دیدن اعداد کمی، توسعه است اما این توسعه 
بادکنکی است. طرح تاش مسئله را کامل ندیده 
که سبب انهدام بافت شده است. نگاه انهدامی 
و پاک کردن مســئله برای اصــاح ماهیت 

متفاوت است حتی اگر ظاهر شعاعی باشد.
وی ادامه داد: در حال حاضر این طرح در حال 
بررسی در کمیســیون های فنی ماده 5شورای 

عالی شهرسازی و معماری است. 

شــهردار مشــهد با اشــاره به معضات و مشکات کال 
اسماعیل آباد گفت: کار ساماندهی کال در این محدوده آغاز 

شده است و باید سرعت بگیرد.
به گزارش صبــح امروز، محمد رضا کائــی در بازدید و 
بررســی پروژه های منطقه دو شــهرداری که بامداد روز 
پنجشنبه با حضور شهردار منطقه، مدیرکل حوزه شهردار 
و مدیرکل حراســت شهرداری برگزار شــد، افزود: اکنون 
ساماندهی کال اســماعیل آباد را در دستور کار داریم و در 

این میان چند نکته روشن شود.
وی اضافه کرد: در بحث ساماندهی این کال تعیین تکلیف 

اراضی رها شده، ساخت زمین های ورزشی روباز، بدنه و کف سازی کال و اجرای فضای سبز، بازگشایی مسیر 
و تعریف کاربری های لازم در این منطقه باید مورد توجه قرارگیرد.

شــهردار مشهد با بیان اینکه ساماندهی کال اسماعیل آباد از اهمیت ویژه ای برخوردار است، اظهارکرد: بر این 
موضوع تاکید دارم که پس از تعیین تکلیف اراضی رها شــده در محدوده کال اســماعیل آباد، یک طرح موقت 

شهرسازی برای آن طراحی و فضای سبز شهری نیز در محل اجرا شود.
کائی تصریح کرد: همچنین در کنار بدنه و کف سازی کال اسماعیل آباد نسبت به اجرای معابر ثبت شده در 

طرح ها و نقشه ها نیز اقدام شود.
شهردارمشــهد در ادامه به موضوع ترافیک و مشکات منطقه خین عرب واقع در منطقه دو اشاره و اظهارکرد: 
برای رفع بخشی از مشکل خین عرب بهبود مسیر، روکش آسفالت و جدول گذاری مد نظر قرارگرفته و تا پایان 

امسال به سرانجام برسد.
وی افزود: یکی دیگر از مشکات واقع در منطقه دو ترافیک و نا ایمن بودن خیابان درودی است که معبری بسیار 

نا ایمن بوده و لذا باید تمعیدات لازم جهت ایمن سازی این معبراندیشیده و عملیاتی شود.
تملک 85 پاک در مسیر کال اسماعیل آباد

همچنین حجت فرقانی شهردار منطقه دو نیز در ادامه بررسی پروژه های مهم این منطقه، گفت: یکی از پروژه 
های درحال اجرای منطقه ســاماندهی کال اســماعیل آباد است که برای اجرای آن نیاز به تملک پاک های 

معارض است.
وی ادامه داد: 134 پاک مشــایی )قولنامه ای( و 11 پاک ثبتی در این محدوده قراردارد که 86 پاک آن به 

مساحت 119 هزارمتر مربع با 26 میلیارد تومان تملک و مابقی نیز در حال تملک است.

شهردار مشهد گفت: برای اولین بار در ایران مرتفع ترین 
دکل تلسکوپی انتقال برق کشور را در مشهد با ارتفاعی 
بیش از 60 متر نصب کــرده ایم.محمدرضا کائی در 
پســت اینســتاگرامی خود در باره تقاطع چهارسطحی 
آزادگان می نویسد؛ تا چند سال گذشته، تصور من این 
بود که اجرا نشــدن یا معطل ماندن بعضی پروژه ها در 
کشور به دلیل عدم بودجه و اراده است اما در حال حاضر 
نظرم تغییر کرده است و مطمئن هستم که مهم ترین 

علت باتکلیف ماندن برخی پروژه ها، مشکات فنی یا بروکراتیک جوانب پروژه ها است که سبب ترس مدیران 
و بی اثرکردن آن ها می شود.

یکی از مشکات اصلی ما در عملیات اجرائی تقاطع چهارسطحی آزادگان، مساله معارض بودن شبکه برق بود 
که به هیچ وجه اجازه کار در پروژه را نمی داد و رفع نکردن این معارض در زمان مقرر، می توانست بی نهایت 
پروژه را با خطر جدی برق گرفتگی کارگران همراه کند. راه حل این کار در صنعت برق سخت و پیچیده بود و 
کســی ریسک آن را قبول نمی کرد. باید به جای دکل های 25 متری موجود که در مقیاس خود بسیار عظیم 
هستند، دکل های تلسکوپی بالای 50 متر ساخته و نصب می شد که این کار تاکنون در هیچ شهری اجرایی 
نشده است.واقعا تصمیم پر ریسکی توسط همکاران ما و مجوعه شرکت برق گرفته شد و برای اولین بار در ایران 

مرتفع ترین دکل تلسکوپی انتقال برق کشور را در مشهد با ارتفاعی بیش از 60 متر نصب کرده ایم.
با توجه به راهبردی بودن مسیر پروژه آزادگان، ما در واقع باید برق نیمی از شهر مشهد را برای چند ساعت قطع 
می کردیم اما با همت پیمانکار پروژه، این اتفاق در ساعات کوتاهی از روز و فقط در منطقه پیرامون پروژه رخ 
داد که به واسطه این اتفاق از اهالی محله عذرخواهم.فارغ از ویژگی های فنی و بی رقیب این اقدام، آن چیزی 
که برای خود من واقعا مهم است و از یادآوری آن حال خوبی پیدا می کنم، جسارتی است که در جوان های این 
شهر برای انجام کارهای بزرگ وجود دارد، این جسارت سبب نوآوری می شود و این نوآوری ها و تاش های 
شبانه روزی، کارهای ماندگاری را به سرانجام می رساند. اگر قرار نبود تقاطع چهارسطحی در این شهر ساخته 
شود، شاید هیچ وقت اراده و همتی برای ساخت و نصب یزرگترین دکل تلسکوپی انتقال برق هم وجود نداشت.
جا دارد از آقای کاظمی، معاون پرتاش عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد و همه دوستانی که در 
این روزهای ســخت کرونایی مشغول فعالیت هستند تا بتوانیم در موعد مقرری که قول داده شده، پروژه ها به 
سرانجام برد، خداقوت بگویم و انشاله بتوانیم تا پایان سال با بهره برداری از سه سطح پروژه تقاطع چهار سطحی 

آزادگان، از بار ترافیکی اجاد شده در منطقه کم کنیم.
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به اندازه یک برد تلاش کردیم
ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس با تاکید بر اینکه از سوی مسئولان هیچ توجهی به ورزش و 
زیرســاخت های آن نمی شود گفت: شرایط زمین روی عملکرد تیم ما در دیدار با نساجی تاثیر 

منفی گذاشت.
به گزارش خبرنگار مهر، تیم فوتبال پرســپولیس پس از نایب قهرمانی در آسیا رقابت های عقب 
افتاده اش در لیگ برتر ایران را پیگیری کرد که در نخســتین دیدار که از هفته پنجم به تعویق 

افتاده بود، عصر امروز جمعه برابر تیم نساجی به تساوی یک به یک رسید.
یحیی گل محمدی پس از این تســاوی گفت: نتوانستیم از فرصت های مان استفاده بازی کنیم 
و بازی مســاوی شد. بازیکنانم برای رسیدن به پیروزی تاش زیادی کردند و به اندازه یک برد 
تاش کردند اما با توجه به شــرایط موجود و زمین بازی نتوانستند از موقعیت های که داشتند به 

خوبی استفاده کنند.
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس ادامه داد: در این وضعیت فقط می توان روی ضربات ایستگاهی 
و بازی مستقیم موقعیت به دست آورد که از روی ضربه ایستگاهی گل خوردیم و از ریباند همین 
ضربات به گل رسیدیم. فقط از یک فرصت خود استفاده کرده و سایر موقعیت ها را خراب کردیم 

اما بچه ها واقعاً برای بردن شرایط خوبی داشتند.
گل محمدی درباره دلیل مخالفت این باشــگاه و کادر فنی سرخ پوشــان با تعویق یک روزه این 
مســابقه توضیح داد: مگر دســت ما بود بخواهیم چنین کاری انجام بدهیــم؟ فردا هم همین 
مشــکات و شرایط جوی وجود داشــت. فکر می کنم فرقی نمی کرد که بازی فردا برگزار شود. 
می خواهم با مســئولان ورزش صحبت کنم. در کشوری زندگی می کنیم که از لحاظ منابع، گاز، 
آب و سایر موارد ثروتمند هستیم و همه چیز داریم. باید در بحث زیرساخت ها و امکانات ورزشگاه 
همت بیشــتری داشته باشــند. همه می گویند ورزش امر به معروف است و هزینه کردن در آن 
هیچ وقت هدر نمی رود.ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس در ادامه خاطرنشان کرد: از مسئولان 
ورزش کشورمان می خواهم نسبت به زیرساخت ورزشگاه ها اهتمام بیشتری داشته باشند. اعتقاد 
داریم مازندران اندازه یک تیم ملی بازیکن دارد. مازندران استعدادهای زیادی دارد و این به دلیل 
ژنتیک خوب مردم این استان است. باید از این استعدادها در جهت تقویت فوتبال ایران و ایجاد 
شور، نشــاط و سامتی جامعه به خوبی استفاده شود.وی افزود: متأسفانه فکر می کنم اولویت ها 
مســائل دیگری است و هیچ توجهی به ورزش نمی شود. برای جامعه متمدنی مثل ایران ورزش 
باید یک اصل باشد و باید شرایطی را برای ورزشکاران فراهم کنیم تا به صورت حرفه ای و غیر 
حرفه ای کار خود را انجام بدهند. تأســف می خورم که چنین حالتی در ورزشــگاه وطنی و برخی 
ورزشــگاه های دیگر وجود دارد. اولین کاری که باید برای این ورزشگاه انجام داد این است که 
کلنــگ بزنیم آن را تخریب کرده و از نوع مجموعه بهتری درســت کنیم. نمی دانم چرا به این 

موضوع تاکنون بی توجهی شده است.
وی در مورد تاثیر زمین ورزشــگاه روی عملکرد پرسپولیس گفت: تأثیر این موضوع به اندازه ای 
زیاد بود که نمی توانســتیم یک کار ترکیبی از کناره ها داشــته باشیم و یک ارسال درست انجام 
دهیم. به نظر من هر تیمی ارســال و بازی مستقیم بیشتری داشــت می توانست موفق تر شود 
درباره مسائل فنی اصاً نمی توان صحبت کرد زیرا شرایط برای برگزاری یک دیدار لیگ برتری 
نرمال نبود و نمی توان صحبت خاصی داشت.گل محمدی درباره اصرار سازمان لیگ به برگزاری 
دیدارهای معوقه پرســپولیس تحت هر شرایطی عنوان کرد: پرســپولیس همیشه مرد روزهای 
سخت بوده و به بازیکنانم می گویم اگر به موفقیتی رسیدند تنها به دلیل انگیزه زیاد و شخصیت 
بزرگی اســت که در تیم دارند. به هر صورت اتفاقاتی که برای فینال افتاد و برخی مسابقات مان 
لغو شده به ضرر پرســپولیس بود. الان هم دیدارهای عقب افتاده داریم و با توجه به شرایط کار 
ســختی داریم. باید انگیزه داشته باشیم تا در این شرایط سخت به کارمان ادامه دهیم امروز هم 

واقعاً بچه ها تاش کردند.

511/1ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
ادارهثبتاسنادواملاکحوزهثبتملکمشهدمنطقهناحیهیک

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
آگهـی موضـوع ماده 3 قانون و مـاده 13 آئین نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسمی . برابر رای شـماره 139960306003000361 
هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد ناحیـه یـک تصرفـات 
مالکانـه بامعـارض متقاضـی آقـای سـید جـواد تدریس فرزند سـید حسـین به شـماره 
شناسـنامه 37 صـادره از مشـهد در ششـدانگ یـک بـاب خانـه بـه مسـاحت  100 متر 
مربـع قسـمتی از پـاک 240 فرعـی از 227 -اصلی بخش9 مشـهد واقـع در چمن 30 
پـاک 22/2  خریـداری از مالـک رسـمی  علـی عصـارزاده محـرز گردیـده اسـت. لـذا 
بـه منظـور اطـاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در 
صورتـی که اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند 
مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهی به مـدت دو ماه اعتـراض خود را بـه این اداره 
تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظـرف مدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت 
خـود را بـه مراجـع قضایی تقدیـم نمایند. بدیهی اسـت در صورت انقضـای مدت مذکور 
و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد. م.الف773 

تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1399/10/6.  تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/21
محمد جواد غامی ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه یک مشهد

511/2ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
ادارهثبتاسنادواملاکحوزهثبتملکمشهدمنطقهناحیهیک

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
آگهـی موضـوع ماده 3 قانون و مـاده 13 آئین نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسمی . برابر رای شـماره 139960306003000463 
هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد ناحیـه یـک تصرفـات 
مالکانـه بامعـارض متقاضـی آقـای حسـین  جعفـری فرزنـد محمـد جعفـر به شـماره 
شناسـنامه 0920140319 صـادره از مشـهد در ششـدانگ یـک بـاب خانه به مسـاحت 
200 متـر مربـع قسـمتی از پـاک 27 فرعـی از 19- اصلـی بخـش9 مشـهد واقـع در 
بلـوار ولایـت 10گلریـز 10 پـاک 38 متعلق به خود متقاضی ) سـهم مشـاعی خودش( 
محـرز گردیـده اسـت. لـذا بـه منظـور اطـاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصلـه 
15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی توانند از تاریـخ انتشـار اولین آگهی بـه مدت دو 
مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظرف مـدت یک ماه 
از تاریـخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را به مراجع قضایـی تقدیم نماینـد. بدیهی 
اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصـول اعتـراض طبق مقررات سـند 
مالکیـت صـادر خواهـد شـد. م.الـف775 تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1399/10/6.  تاریخ 

انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/21
محمد جواد غامی ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه یک مشهد

511/3ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهیموضوعماده3قانونوماده13آئیننامهقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیواراضی

وساختمانهایفاقدسندرسمی
 برابـر رای شـماره 139960306271002724 هیـات  موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه 
ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانـه بامعـارض متقاضی آقای سـلطان 
بلنـد رفتـار فرزنـد محمـد علـی در ششـدانگ یـک بـاب خانـه مشـتمل بـر مغـازه بـه 
مسـاحت 243/57 متـر مربـع قسـمتی از پـاک 65 - اصلـی بخـش9 مشـهد واقـع در 
طبرسـی 20 متـری طلـوع ، نبـش طلـوع 3 پـاک 32 خریـداری از محمـد علـی تنـد 
رفتـار محـرز گردیـده اسـت. لذا بـه منظور اطاع عمـوم مراتـب در دو نوبت بـه فاصله 
15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت بـه صـدور سـند مالکیـت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مدت 
دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مدت یک 
مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نمایند. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبـق مقررات 
سـند مالکیـت صـادر خواهـد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعـه متضرر بـه دادگاه 
نخواهـد شـد. م.الـف779 تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1399/10/6. تاریـخ انتشـار نوبـت 

1399/10/21 دوم: 
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

511/4ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت 
ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای هیـات موضـوع قانون 
تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک مشـهد منطقـه پنـج تصرفـات مالکانـه بامعـارض متقاضی 
آقـای  سـید عبـاس خـادم زاده فرزنـد سـید شـعیب در ششـدانگ یـک بـاب خانـه به 
مسـاحت 99/70 متـر مربع قسـمتی از پاک  باقـی مانده 2 -اصلی بخـش 9  واقع در 
حرعاملـی 59 شـهید صدیقـی 5 پـاک 10 خریـداری از مالک رسـمی فاطمـه و عالیه 
قائـم مقامـی  محـرز گردیـده اسـت. لـذا بـه منظور اطـاع عمـوم مراتـب در دو نوبت 
بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت به صدور سـند 
مالکیـت متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند می تواننـد از تاریخ انتشـار اولیـن آگهی به 
مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف مدت 
یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض، دادخواسـت خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیـم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکور و عـدم وصول اعتـراض طبق 
مقـررات سـند مالکیـت صادر خواهد شـد.ضمنا صدور سـند مانـع از مراجعـه متضرر به 
دادگاه نخواهـد شـد. م.الـف777 تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1399/10/6. تاریخ انتشـار 

نوبـت دوم: 1399/10/21
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

511/5ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
ادارهثبتاسنادواملاکحوزهثبتملکخلیلآباد

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
تکلیـف  تعییـن  قانـون  نامـه  آئیـن   13 مـاده  و  قانـون   3 مـاده  موضـوع  آگهـی 
برابـر رای شـماره    . اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی  وضعیـت ثبتـی و 
تعییـن  قانـون  موضـوع  اول  هیـات   1399/9/13 مـورخ   139960306351000149
تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملک خلیل آبـاد تصرفـات مالکانه بامعـارض متقاضی آقـای میاد 
شـیخ طرزجانـی فرزنـد مجیـد بـه شـماره شناسـنامه 4420400684 صـادره از یزد در 
ششـدانگ یـک بـاب سـاختمان و کارگاه  بـه مسـاحت 551/46  متر مربع قسـمتی از 
پـاک 410 فرعـی از 23- اصلـی بخـش دو خلیـل آباد بـه آدرس خیابـان مطهری – 
چهـار راه محمـد آبـاد- به طرف سـرمزده  روبروی چهارشـنبه بازار خریـداری از مالک 
رسـمی آقـای امیـر نظریـان محـرز گردیده اسـت. لذا بـه منظـور اطاع عمـوم مراتب 
در دو نوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود در صورتـی که اشـخاص نسـبت به 
صـدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی توانند از تاریخ انتشـار اولین 
آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را بـه مراجع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکور و عدم وصـول اعتراض 
طبـق مقـررات سـند مالکیت صادر خواهد شـد. تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1399/10/6. 

تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: 1399/10/21
علی خدادادی ـ رئیس ثبت اسناد و اماک خلیل آباد

511/6ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانخراسانرضوی
ادارهثبتاسنادواملاکحوزهثبتملکفریمان

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی برابر رای شـماره 139960306022000504 
هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی حوزه ملـک فریمان تصرفـات مالکانـه بامعارض 
متقاضـی آقـای رحمـت عقیلـی فرزنـد حسـن بشـماره شناسـنامه3 صـادره از فریمان 
دریـک قطعـه زمیـن مزروعـی بـه مسـاحت  24734/90 متـر مربـع  پـاک  فرعـی 
از 231 -اصلـی واقـع در بخـش 13 خریـداری از مالـک رسـمی آقـای نصرالـه عقیلی 
محـرز گردیـده اسـت .لـذا بـه منظور اطـاع عمـوم مراتـب در دو نوبت بـه فاصله 15 
روز آگهـی می شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی 
اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه 
اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم وپـس از اخـذ رسـید ، ظـرف مدت یـک ماه از 
تاریـخ تسـلیم اعتـراض ، دادخواسـت خـودرا به مراجـع قضایـی تقدیم نماینـد .بدیهی 
اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عدم وصـول اعتـراض طبق مقررات سـند 
مالکیـت صـادر خواهد شـد . تاریخ انتشـار نوبـت اول :1399/10/6. تاریخ انتشـار نوبت 

دوم : 1399/10/21 
محمدرضا رجایی مقدم - رئیس ثبت اسناد واماک فریمان

کتککاریشدیددرتبریزبعدازدقیقه۹0
دیدار ماشــین سازی و نفت مسجد سلیمان باوجود 
اینکه از نظر فنی بار زیادی نداشــت اما به شــدت 

جنجالی از آب درآمد.
به گزارش ورزش ســه؛ دمیده شــدن سوت پایان 
بازی ماشین ســازی تبریز و نفت مسجد سلیمان 
شــروع یک دعوای دســته جمعی در داخل زمین 
بــود. تصاویر به دســت آمده از ایــن درگیری به 
حدی عجیب و زننده بودند که این ســوال در ذهن 
بینندگان به وجود آمــد که چه موضوعی باعث به 
وجود آمدن این جنجال بزرگ شد. در ادامه روایت 
کامل ماجرا را بر مبنای گــزارش خبرنگار ورزش 

سه، حاضر در ورزشگاه شهید سلیمانی بخوانید:
همه چیز از یك انتخاب شروع شد

سعید اخباری، سرمربی موقت ماشین سازی تبریز 
در نشســت خبری پس از بازی بــا انتقاد از اقدام 
باشگاه نفت مســجد ســلیمان در رابطه با صدور 
بیانیه ای در خصوص داور بازی، این اقدام را عامل 
جنجال آخر بازی دانست. ماجرا از این قرار بود که 

باشــگاه نفت مسجد سلیمان نسبت به انتخاب باقر 
پورباقر  که یک داور ترک زبان اســت برای بازی 
با تیم ماشــین سازی اعتراض کرده و این اعتراض 
باعث به وجود آمدن یک اعتراض دیگر از ســوی 
ماشــین سازان شده بود که معتقد بودند این موضع 
از ســوی باشگاه نفت باعث به وجود آمدن ذهنیت 
در داور بــازی و نحوه قضــاوت او در صحنه های 

حساس بازی خواهد شد.
سوت شروع دعوا!

بــا آغاز دیدار، دو تیم بــا ذهنیتی که در بالا به آن 
اشــاره شــد وارد بازی شدند. ماشــین سازان این 
ذهنیت را داشــتند که داور بازی با توجه به شرایط 
به وجود آمده و برای مبرا کردن خود از اتهام نفتی 
ها، در قضاوت خود عدالت را رعایت نمی کند و از 
سوی دیگر نفتی ها هم معتقد بودند که داور بازی 
به نفع همزبانان خــود قضاوت کرده و حق آنها را 
پایمال می کند. همین موضوع باعث شــده بود تا 
در طول بازی، برخوردهای جزئی و کم اهمیت هم 

جنجالی از آب درآمده و با اعتراض اعضای دو تیم 
همراه شــوند. همین اعتراضات و جو یاد شده، کم 
کم بازی را از دســت داور خارج کرد. تصاویر ثبت 
شــده از دقایق آغازین بــازی و درگیری هایی که 
نمونه آن را در تصویر زیر مشاهده می کنید، مقدمه 

ای بود بر جنجال های بزرگ در ادامه کار.
 دقیقه 88؛ ثانیه شمار به حرکت در آمد

بــازی دو تیم در حال پایان یافتن بود که در دقیقه 
88 و روی یک خطای معمولی، داور بازی به یکی 
از بازیکنان از هر دو تیم کارت زرد نشان داد. محمد 
بلبلی و مهدی مومنی دو بازیکنی بودند که در این 
صحنه کارت زرد دریافــت کردند. در همین حین، 
یکی از اعضای نیمکت تیم نفت مسجدسلیمان به 
ســمت نیمکت تیم ماشین ســازی حرکت کرده و 
کلید درگیری ها زده شد. در ادامه همین دعواها بود 
که داور بازی داود فعال از ماشین سازی را به دلیل 
اعتراضات شــدید و پــس از توصیه یکی از کمک 
هایــش از کنار زمین با کارت قرمز اخراج کرد. این 

در حالی بود که حمزه حدادی یکی از مربیان نفت و 
سعید اخباری، سرمربی موقت ماشین سازی هم در 
جریــان بازی به دلیل اعتراض، از داور بازی اخطار 

گرفته بودند.
سوت پایان فوتبال و آغاز بوکس

سوت پایان بازی که به صدا در آمد، دعوای اصلی 
آغاز شد. احمد گوهری، دروازه بان تیم نفت مسجد 
ســلیمان که بازیکنان تیم ماشین سازی در جریان 
بازی معتقد بودند با فحاشــی هایش ســعی در به 
جنجال کشــیدن بازی دارد، بافاصله پس از پایان 
کار به ســمت داور بازی هجــوم برد که در همین 
حین شــاهد درگیری شدید او با ایمان باصفا از تیم 
ماشین ســازی بودیم. درگیری این دو بازیکن به 
حدی شــدید بود که بلبشــوی داخل زمین برای 
دقایقی فراموش شــده و همه توجهات به ســمت 
این دعوا جلب شــد. در همین حین اعضای دو تیم 
و نیروهای انتظامی حاضر در ورزشــگاه در تاش 
بودند که آسیبی به داوران وارد نشود.  بعد از اینکه 

دو بازیکن با مشت های سنگین حسابی از خجالت 
هــم درآمدند فاز دوم دعوا آغاز شــد؛ دعوایی بین 
اعضــای دو تیم شــکل گرفت و جو را به شــدت 

متشنج کرد.
متهم گریخت اما...

بعد از اینکه دعوا به هر شــکلی کــه بود به پایان 
رســید، مسجد سلیمانی ها ســریعا اقدام به پنهان 
کردن گوهری از چشم داور کردند چرا که مشخص 
بود این بازیکن با توجه به رفتارهایش با کارت قرمز 
داور مواجه خواهد شد. آنها در این کار موفق بودند 
اما داور بازی در آخرین لحظه و زمانی که در حال 
تــرک زمین و ورود به رختکن بــود، با دروازه بان 
نفت مواجه شــده و کارت قرمز خود را به او نشان 
داد. در لیست پایانی بازی نیز، زمان اخراج بازیکن 
نفت مسجد سلیمان، پایان بازی عنوان شده است. 
ضمن اینکه در این لیســت، برای ایمان باصفا که 
با گوهری درگیری فیزیکی شدیدی داشت، کارت 

زرد پس از پایان بازی ثبت شده است.
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مرگ بیش از 3۷ هزار تهرانی در ۶ ماه نخست سال ۹۹
بر اســاس آمار منتشر شده از سوی ســازمان ثبت احوال، در 6 ماه 
نخســت سال جاری )بهار و تابستان( 37 هزار و 812 تهرانی بر اثر 
عوامل مختلف فوت کردند، این در حالی اســت که در این مدت در 
مجموع 241 هزار و 678 نفر در کل کشــور جان خود را از دســت 
داده اند.پس از اســتان تهران که دارای بیشترین میزان فوتی در 6 
ماه نخست سال بوده است، استان اصفهان )15 هزار و 490 نفر( و 
استان فارس )12 هزار و 650 نفر( دارای بیشترین میزان فوتی ها در 

این مدت بوده اند./باشگاه خبرنگاران

 واعظ آشتیانی: اصولگرایان به احتمال زیاد 
به وحدت خواهند رسید

فعال اصولگرا گفت: جمع بندی بنده این اســت که اصول گرایان 
در سال 1400 می توانند به یک نامزد واحد برسند، که این موضوع 
شانس موفقیت در انتخابات را بسیار زیاد خواهد کرد، اما در این بین 
این احتمال وجود دارد که دو نامزد از بدنه اصول گرایی در انتخابات 
حضور پیدا کند که در چنین شــرایطی یک رقابت شکل می گیرد و 
این صندوق رای اســت که برنده انتخابات را مشخص خواهد کرد.

امیررضا واعظ آشتیانی فعال سیاســی اصولگرا در گفتگو بافرارو با 
اشــاره به اینکه اصول گرایان بــه مانند اصاح طلبان فعالیت های 
انتخاباتی خود را برای ســال 1400 کلید زده اند، گفت: قدر مسلم 
اصول گرایان در این دوره با ســازوکار جدید انتخاباتی حضور پیدا 
خواهند کرد، زیــرا که باید از تجربیات گذشــته درس گرفت و با 
آسیب شناسی که انجام می شود، نسبت به برنامه ریزی برای آینده 
اقدام کرد، از ســوی دیگر باید نقاط قوت را نیز شناسایی و آن ها را 
تقویت کــرد.وی افزود: در جریان اصــول گرایی نیز به هر ترتیب 
تفکــرات و نگرش هایی فراوان و متفاوتی وجود دارد، اما آن چیزی 
که مهم است، توافق در اصول است که از اهمیت بسزایی برخوردار 
بوده، اما به تبع آن در فرعیات تفاوت در نگرش ها وجود دارد، اما این 
تفاوت ها قابل جمع شدن است، با توجه به توافقاتی که در اصول در 
جمع جریان اصول گرایی وجود دارد، بنابراین با توجه به این مسئله 
موضوع وحدت در انتخابات پیش رو برای اصول گرایان در دسترس 

است و به دست خواهد آمد.

ابوالغیظ: ایران و ترکیه قلدری می کنند!
دبیرکل اتحادیه در مراســم افتتاحیه همایش یادشده با بیان اینکه 
کشــورهای عربی در وضعیتی دشوار با همسایگان خود در منطقه 
قرار دارند به ایران و ترکیه اشــاره کرده و مدعی شده است که این 
دو کشور از سالیان دور طمع امپراتوری در منطقه عربی را داشته اند.
طبق گزارش الاهرام، ابوالغیط ادعا کرده اســت که هر دو کشــور 
با »یورش«  به کشــورهای عربی منطقه برای ایجاد منطقه تحت 
نفوذ زمینه ســازی می کنند و تاش دارند ]بر این مناطق[ سیطره 
پیدا کنند.بر اســاس این گزارش، ابوالغیط این اقــدام ]ادعایی[ را 

»قلدری منطقه ای« خوانده و مدعی شده است، به علت ایدئولوژی 
که سیاســت دو کشور یادشــده بر آن بنا شده و همچنین »اسام 
سیاسی« که در این کشورها وجود دارد: »متأسفانه این اقدامات در 

آینده نیز ادامه خواهد داشت«.

حسن خمینی: هیچ وقت جلوی نقل خاطرات
 از امام را نگرفته ایم

حجت الاســام سید حسن خمینی طی ســخنانی گفت: مؤسسه 
تنظیم و نشر آثار امام خمینی)س( در آینده به صورت شورایی پیش 
خواهد رفت. البته آقای کمســاری سرپرست آن خواهند بود، ولی 
هیأت مدیره ای همراه خواهند بود که مؤسســه را کمک کنند.وی 
یادآور شد: مؤسســه در طول عمر خودش با تمام توان ایستاده که 
امام وجه المصالحه هیچ تفکر و جناحی نشود و اتفاقا بخش مهمی 
از اتهامات به خاطر این اســت که این مجموعه استقال خودش را 
حفظ کرده و با موج های گذرا همراه نشده است.سید حسن خمینی 
افــزود: ما نه خودمان و نه هیچ نهادی را متولی انحصاری قرائت و 
تفسیر شخصیت و اندیشــه امام نمی دانیم و هیچ وقت نیز جلوی 
نقل خاطرات از امام را نگرفته ایم؛ گرچه اگر جایی سندی بر خاف 
آن داشته باشیم، منتشر می کنیم.سید حسن خمینی اظهار داشت: 
ایستادن بر مواضع بسیار سخت است و ما باید بر عقیده ای که داریم 
ثابت قدم بمانیم و ارزش مؤمن هم این اســت که در فراز و فرودها 
ایستادگی کند.یادگار امام در پایان گفت: بسیاری افراد جانشان را در 
راه امام دادند و ما هم اگر لازم باشد باید آبرویمان را بدهیم. ان شاء 

الله دوستان با همت بتوانند این مسیر را ادامه بدهند.

واکنش معاون وزیر کشور به هشتگ »واکسن بخرید«
معاون سیاسی وزیر کشور با انتقاد از ایجاد دوگانه ها در کشور از جمله 
دوگانه »خرید - تولید واکسن کرونا«، گفت: به موازات تاش برای 
تولید واکســن ایرانی کرونا، همه اقدامات لازم برای تهیه و خرید 
واکسن کرونا هم در حال انجام است.به گزارش پایگاه اطاع رسانی 
وزارت کشور، جمال عرف، معاون سیاسی وزیر کشور و رئیس ستاد 
انتخابات کشــور در ششمین همایش معاونین سیاسی، اجتماعی و 
امنیتی استانداری های سراسر کشور که به صورت ویدئوکنفرانس 
در محل وزارت کشــور برگزار شد، گفت: هیچ نوع دوگانه ای وجود 
ندارد؛ اما برخی تاش می کنند با دوگانه ســازی های کاذب، اهداف 
دیگری را دنبال کنند اما ما باید حواســمان باشــد که درگیری این 
حواشی نشــویم.عرف همچنین با تأکید بر اینکه مصادیق این نوع 
دوگانه ســازی ها را در حوزه های مختلف مشاهده می کنیم، افزود: 
مثاً مدتی درباره کرونا به دوگانه »سامت - مذهب« دامن زدند؛ 
بعد که با هوشــیاری مردم نتیجه ای از این دوگانه نگرفتند، دوگانه 
»سامت - معیشــت« را درست کردند و الآن هم مدتی است که 
دوگانه های دیگری درباره واکسن کرونا تولید و پخش می شود. به 
عنــوان مثال، دوگانه »خرید - تولید واکســن کرونا« از این نمونه 

دوگانه سازی ها است.

درآمد روسیه از ایران دزدیده شد!
رسانه های روسی از سرقت یک میلیون دلار از منابع درآمدی حاصل 
از ارائه خدمات کنسولی روسیه به ایران که متعلق به وزارت خارجه 
روســیه بوده، توسط یک کارمند دولت این کشور خبر دادند. شبکه 
راشــا تودی روز پنجشنبه به نقل از شــبکه تلویزیونی رن تی وی 
در گزارشــی مدعی شد که این مبلغ بخشــی از 1.5 میلیون دلار 
پرداختی ایران در قبال ارائه خدمات کنســولی بوده است. این پول 
توسط دیپلمات ها به دفتر خانم ناتالیا آگالتسووا متخصص ارشد اداره 
پول و دارایی وزارت امور خارجه فدراســیون روسیه ارسال شده بود.
این کارمند اداره پول و دارایی وزارت خارجه روسیه متهم به سرقت 
این میزان پول اســت که در دو چمدان به وی تحویل داده شــده 
است.به ادعای شبکه خبری راشا تودی، ایران احتمالا پول حاصل از 
خدمات کنسولی را به سفیر روسیه در تهران داده و مقامات سفارت 
تایید کردند که تمام پول حاضر و آماده داخل بســته هایی که شبانه 

روز از آن محافظت می شده، قرار گرفتند.

جواد لاریجانی: FATF ساز و کار مسخره ای است
محمدجواد لاریجانی گفت: اکنون در دنیا، کشــور های عضو اف ای 
تی اف، بزرگترین حامیان تروریســم هســتند؛ به عنــوان نمونه، 
عربســتان به عنوان عضو اف ای تی اف، آیــا از نظر بودجه ای که 
برای حمایت از داعش هزینه کرد، رکورددار نیســت؟ وی افزود: آیا 
فرانسه یا امریکا در حمایت همه جانبه از گروهک منافقین و دیگر 
گروه های تروریستی رکورددار نیستند؟ لاریجانی گفت: پس، اف ای 
تی اف، ساز و کار مسخره ای است که ایجاد کردند تا روی دیگران 
پیاده کنند. این تحلیگر مســائل سیاسی تصریح کرد: اگر بناست ما 
به این ســاز و کار ها عمل کنیم خیلی ابلهانه است، اما اگر بناست 
عمل نکنیم و برخی بگویند تنها عضو می شویم، اما عمل نمی کنیم، 
چیز بدی نیســت. وی افزود: می گویند ما عضو fatf می شــویم و 
تمــام تراکنش های مالی را که آنان بخواهند گزارش می دهیم؛ اگر 
می خواهید به این شکل بچه خوبی باشید پیوستن به اف ای تی اف، 
صد در صد به زیان ماست و هیچ تأثیری هم بر رفع تحریم ها ندارد.

علم الهدی: اگر عده ای در سال 88 مدعی تقلب در انتخابات 
بودند، باید با رئیس جمهور وقت مقابله می کردند نه با رهبری

علم الهدی: این بــرای ما این بصیرت را ایجاد می کند که هر وقت 
جریان دشمن بخواهد مســیر رهبری را منحرف بکند، بر امکانات 
یک نظام و قدرت ولایی دســت پیدا کند، راهش ســرکوب کردن 

حیثیت رهبری به وســیله عوامل خاصی اســت که با سرکوبگری 
حیثیت و شخصیت رهبری می شــود بر یک نظام و جامعه ولایی 
مسلط شــد، عین همین شگرد را در سال 88 داشتیم؛ در سال 88، 
بحث سر این بود که یک عده »ادعا« کردند تقلب در انتخابات، اگر 
این ها که مدعی تقلب در انتخابات بودند، باید با رئیس جمهور وقت 
مقابله می کردند نه با رهبری، این ها در شعارهایشــان شروع کردند 
به رهبری اهانت کردن، ستون خیمه نظام را هدف قراردادند، کسی 
نگفت مرگ بر رئیس جمهور و اهانتی به رئیس جمهور نکردند، این ها 
رهبــری و مقام امامت و ولایت امت را مورد هجمه قراردادند یعنی 
درواقع تکرار همان شــگرد شیطانی انحراف رهبری از خط امامت 
در صدر اسام بود که فکر کردند برای براندازی رهبری در جریان 
نظام و مقابله با رهبری، مسئله انتخابات را بهانه کنند، ستون خیمه 
نظام را موردحمله قرار بدهند، این شــگرد هنوز هم برای دشــمن 
هســت و آنان هنوز هم در مقام سرکوبی نظام و مقابله با انقاب، 
ســعی می کند ستون خیمه نظام و رهبری ولایت را مورد هجمه و 

حمله قرار بدهند.

شجاع پوریان: فقط می توانیم دعا کنیم ضررهای مجلس 
یازدهم کم باشد

ولی الله شــجاع پوریــان، نماینــده ادوار مجلــس،  در گفت وگو با 
اعتمادآناین در این  باره اظهار داشت:  این روزها در حالی از مجلس 
یازدهم انتقادات زیادی می شــود که باید گفت از این دوره مجلس 
نباید توقع زیادی داشــته باشــیم. به هر حال نمایندگان فعلی در 
شــرایطی خود را مجلس نشــین می بینند که در انتخاباتی با میزان 
رأی بسیار پایین برنده شده  و به مجلس راه یافته اند. همان طور که 
همه می دانند، در انتخابات اســفندماه 1398 کمترین میزان رأی در 
طول تاریخ نظام جمهوری اسامی به ثبت رسید تا بتوان گفت که 
فقط می توانیم دعا کنیم ضررهای مجلس یازدهم کم باشــد. این 
فعال سیاسی اصاح طلب در ادامه گفت: نمایندگان فعلی اکثرشان 
سابقه نمایندگی و حتی کارنامه پرباری به لحاظ مدیریتی در سطوح 
بالا ندارند. آنها فقط به این دلیل فرصت حضور در بهارســتان را به 
دســت آوردند که در اکثر حوزه های انتخابیه در سال 98 چهره های 
شاخص و توانا یا رد صاحیت شدند یا اینکه به دلیل شرایط کشور 
رغبتی برای ثبت نام در انتخابات از خود نشان ندادند. در نتیجه چنین 
روندی، مجلس تشکیل شــد که از جایگاه و پایگاه اجتماعی لازم 

محروم است.

رونمایی زیباکلام از نامزد تندرو ها در ۱4۰۰
صادق زیباکام با اشــاره به اینکه رقابت در سال 1400 بین اصول 

گرایــان خواهد بود، گفت: در این بیــن آن ها با توجه به اختافات 
عمیقی که با هم دارند، نمی توانند، به تفاهم و یا به قول خودشــان 
به وحدت دست پیدا کنند، در انتخابات مجلس نیز در غیاب اصاح 
طلبان آن ها به یک وحت صوری دســت پیــدا کردند، هرچند که 
قالیباف توانست رئیس مجلس شود، اما تمام کرسی های مهم دیگر 
را به تندرو های اصولگرا واگذار کرد. وی افزود: به طور مثال زاکانی 
به عنوان رئیس مرکز پژوهش ها انتخاب شود، قاضی زاده هاشمی 
نائب رئیس شد و آقا تهرانی و ذوالنور نیز رئیس کمیسیون شدند، به 
نوعی جبهه پایداری و تندرو های اصول گرا در حال حاضر عنان کار 
مجلس را در اختیار دارند و هر زمانی که قالیباف مخالف خواســت 
عمل آن ها حرکت می کند، او را تحت فشــار قرار می گذارند، تا در 
نهایت به خواسته خود برسند، در انتخابات آینده نیز جبهه پایداری 
و امثالهــم با توجه به زیاده خواهی های که دارند نمی توانند با طیف 
معتدل این جریان به وحدت برســند. زیباکام اظهار داشت: اصول 
گرایان دو شقه خواهند شد که در یک طرف معتدلین حضور خواهند 
داشت، افرادی از جنس لاریجانی، ناطق نوری، توکلی، باهنر و... و 
در ســوی مقابل نیز جریان تندرو و رادیکال شامل، جبهه پایداری، 
طرفــداران احمدی نــژاد، جمعیت ایثارگران، رهپویــان و...، نامزد 
تندرو ها به احتمال زیاد سعید جلیلی خواهد بود، این جریان از قالیباف 
حمایت نخواهند کرد، زیرا او را واجد شرایط انقابی گری نمی دانند 
و به سوی جلیلی خواهند رفت و در این بین پایداری ها نقش اصلی 
را بر عهده دارند. این استاد دانشگاه تهران اضافه کرد: جریان معتدل 
و میانه رو اصولگرا نیز در وهله اول از لاریجانی حمایت خواهد کرد، 
اما افرادی نظیر قالیبــاف، دهقان و ضرغامی نیز در صورت حضور 
ممکن اســت، حمایت این طیف را داشته باشند، هرچند که احتمال 
همزمان آن ها نیز وجود دارد که ممکن است سبد رای آن ها در اکثر 
موارد یکسان باشد و این شانس آن ها را در برابر جلیلی کمتر خواهد 
کرد. این در حالی است که شانس تندرو ها خیلی بیشتر است زیراکه 
بســیاری از طرفداران اصول گرایان معتــدل نیز از وضعیتی که در 
کشور وجود دارد ناراضی هستند و احتمال اینکه رای ندهند، بسیار 
زیاد اســت. وی ادامه داد: اما در سوی مقابل طرفداران تندرو ها به 
صورت تشــکیاتی و تحت هر شرایطی رای می دهند، که به مانند 
انتخابات مجلس می توانند در 1400 نیز به پیروزی برســند، این در 
حالی است که احتمال حضور یک نظامی مانند سردار محمد وجود 
دارد که می تواند یک بازی تبلیغاتی باشــد، برای ترساندن مردم از 
روی کار آمدن نظامیان و افزایش مشارکت، اما اگر این ترفند را نیز 

به کار ببرند، بازهم افاقه ای نخواهد کرد، زیرا که جواب نمی دهد.
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